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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 2000 تومان

منا
س: ای

عک

بازار طلا و سکه 99/12/4 ساعت 15:30

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

در نشست بررسی ظرفیت های صادراتی استان در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی مطرح شد؛  

اکسپو دبی فرصتی برای معرفی ظرفیت های اصفهان به جهان
      مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی ایران: اکسپوی دبی یک فرصت طلایی برای ایران است که اگر بتوانیم از این فرصت شش ماهه استفاده کنیم ارزآوری بالایی برای کشور به 

ویژه اصفهان خواهد داشت

 

7

 آرمان هایی
 به رنگ طوسی!

پنجــم اســفند ماه هر ســال 
بــه مناســبت زاد روز خواجه 
نصیرالدین طوسی در کشور ما 
روز مهندس نام گذاری شده است. 
مهندسانی که قرار است آینده ساز 
کشورمان باشند و آینده ای روشن 
به رنگ ســفید را برای کشور و 
خودشــان رقم بزنند اما حالا در 
بدترین شرایط به سر می برند و 
آرمان هایشان رنگ طوسی مایل 

به سیاه گرفته است!
خواجه نصیرالدین طوسی )۵۹۷-

۶۷۲ق( حکیم و متکلم شــیعه 
قرن هفتم هجری بوده اســت. 
خواجه نصیر نویسنده کتاب ها 
و رساله های بســیاری در علوم 
اخلاق، منطق، فلســفه، کلام، 
ریاضیات و نجوم اســت. اخلاق 
ناصری، اوصاف الاشراف، اساس 
الاقتباس، شرح الاشارات، تجرید 
الاعتقاد، جامع الحساب و کتاب 
مشــهور زیج ایلخانی و تذکرة 
فی علم الهیئــة در علم نجوم، از 
آثار مهم و مشــهور او هستند. او 
همچنین رصدخانه مراغه و در 
کنار آن کتابخانه مراغه را با بیش 

از ۴۰۰ هزار جلد کتاب...

وزارت اقتصاد اعلام کرد

تغییر در میزان سود 
سالیانه سهام عدالت

مدیرکل دفتر امور اســتان های وزارت اقتصاد 
ضمن تشریح نحوه پرداخت سود سالیانه سهام 
عدالت به مشمولان از این افراد تقاضا کرد ضمن 
ثبت نام در سامانه سجام در مجامع الکترونیکی 
شرکت های ســرمایه گذاری استانی شرکت 

کنند.
سعید توتونچی با اشــاره به فرآیند آزادسازی 
سهام عدالت در اردیبهشت ماه سال جاری اظهار 
کرد: مطابق با ابلاغیه مقام معظم رهبری در نهم 
اردیبهشت ماه سال جاری و متعاقب درخواست 
رئیس جمهور آزادسازی سهام عدالت صورت 
گرفت و دولت این فرآینــد را به وزارت اقتصاد 

واگذار کرد.
وی با بیان اینکه تعداد مشمولان ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

از محدودیت مسافرگیری تا تست های جعلی  

  یک بام و دو هوای پروتکل های کرونایی
 در صنعت هوایی

با اوج گیری دوباره ویروس کرونا در شهرهای مختلف 
کشور، اظهارات مسئولان حوزه حمل و نقل هوایی 
درباره تست های جعلی کرونا بیش از گذشته نیازمند 

توجه مسئولان حوزه بهداشت و درمان کشور است. 
ویروس کرونا بار دیگر در شهرهای مختلف کشور 

در حال اوج گیری است و اظهارات اخیر مسئولان حوزه ...
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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 1000 تومان

یم
سن

س: ت
عک

بازار طلا و سکه 98/10/15 ساعت 15:05

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
4,959,0004,553,000قدیم

سکه طرح 
4,850,0004,539,000جدید

2,499,0002,349,000نیم سکه

1,550,0001,440,000ربع سکه

930,000910,000سکه گرمی

یک مثقال 
2,141,0002,012,200طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18494,500464,400 عیار

طلای دست 
439,000439,000دوم

یک گرم طلای 
24659,300619,300 عیار
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

پیش بینی نماینده اسبق ایران در اوپک از تحولات منطقه؛

 قیمت نفت روند افزایشی
 خواهد داشت

نماینده اســبق ایران در اوپک می گوید شهادت ســردار سلیمانی و 
یارانش اثرات روانی خود را در بازار انرژی نشــان داد و اکنون پاسخ 

ایران تعیین می کند که نوســانات بازار انرژی تا کجا ادامه خواهد 
یافت. او معتقد است بهترین پاســخ اقتصادی به تروریسم دولت 

آمریکا جدا کردن اقتصاد کشور از درآمدهای نفتی است
شهادت سردار قاسم سلیمانی و یارانش حالا زخمی عمیق بر ...

وی ادامه داد: توسعه و احداث 
زیرســاخت های ورزشــی 
اعتبار و بودجه مشــخص و 
اختصاصی دارد، اما در ورزش 
کشور برای تعمیر و نگهداری 
اماکن بودجه مجزایی نیست 
و همین امر سبب فرسودگی 
برخی ورزشگاه ها و مجموعه های ورزشی 

به سبب عدم توجه کافی می شود.
رییس فنــی مهندســی اداره کل ورزش 
و جوانان تصریح کرد: در شــرایط فعلی 
و با توجه به شــرایط اقتصــادی حاکم بر 
کشور، بطور قطع پول کافی برای ساخت 
مجموعه های جدید ورزشی وجود ندارد، 
بنابراین باید به بهترین شــکل از امکانات 
موجود فعلی نگهداری کرد و این حداقل 

کاری است که می توان انجام داد.
محمودیه نقش بخش خصوصی را در این 
زمینه با اهمیت دانســت و گفت: هر چه 
بتوان از قابلیت هــا و ظرفیت های فعالان 
اقتصادی بهره برُد می تــوان به حفظ هر 
چه بهتر امکانات ورزشی امیدوار بود، زیرا 
با وضعیت فعلی باید از سرمایه گذاران در 
ســاخت و تعمیر و نگهداری مجموعه ها 

استفاده کرد.
وی به نقش پررنگ خیران ورزشــیار در 
اصفهان اشاره و خاطرنشان  کرد: استفاده 
از اقدامات نیکوکارانه خیــران، اولین بار 
در کشور از اصفهان آغاز شد و پس از آن 

به عنوان الگویی در سایر استان ها مبدل 
گشت، این افراد تاکنون در اصفهان در ۳۰ 
طرح ورزشی مشارکت داشته اند و افزون بر 

۴۰۰ میلیارد ریال هزینه کرده اند.
رییس فنی مهندســی اداره کل ورزش و 
جوانان اصفهان، گسترش فرهنگ کمک 
به ورزش را مستلزم فعالیت بیشتر رسانه ها 
و بازتاب تاثیرات مثبت و سازنده ورزش در 
افراد و جامعه دانســت و تصریح کرد: این 
موضوع می تواند در کشور نهادینه شود و 
بدون شک توسعه همه جانبه ورزش را در 

پی خواهد داشت.
وی با اشــاره به اهمیت یاری رســانی به 
ورزش بــا توجه به افزایش آســیب های 
اجتماعی اضافه کرد: همانطور که ساخت 
و ساز مدارس در آموزش و تعالی فرزندان 
نقــش دارد، احداث ورزشــگاه و ســالن 

ورزشــی در کاهش آسیب های اجتماعی 
و ســامت روحی و جســمی مردم موثر 

خواهد بود.
اکنون ۵۶۴ مکان ورزشــی زیرمجموعه 
ورزش و جوانــان در اســتان وجود دارد 
که بیشترین آنها ســالن چند منظوره با 
۲۵۰ و سالن رزمی با ۱۰۵ و کمترین آنها 
پیست اسکیت با یک و مانژ سوارکاری با 

۲ مورد است.
بیش از ۳۱۱ هزار ورزشکار سازمان یافته 
در استان اصفهان فعالیت می کنند و افزون 
بر یکهزار و ۳۵۰ باشــگاه ورزشی در این 

خطه وجود دارد.
سرانه ورزشی این استان در سال گذشته 
به ۰.۳۶۵ متر مربع به ازای هر نفر رسید 
که در مقایسه با ســال ۹۲، حدود ۱.۱۱ 

برابر رشد داشته است.

سالانه 100 میلیارد ریال برای تعمیر و نگهداری اماکن ورزشی اصفهان نیاز است

دستگاه های اجرایی 
و مسئولان امر با 

برنامه ریزی و نظارت 
دقیق علمی و عملی 

در این زمینه نقش 
خود را به خوبی ایفا 

کنند تا در این شرایط 
بهترین راهبرد را 

اتخاذ کرد

 رییس اداره فنی مهندسی اداره کل ورزش و جوانان اصفهان گفت: سالانه بدون احتساب ورزشگاه نقش جهان، 100 میلیارد ریال اعتبار برای 
تعمیر و نگهداری اماکن ورزشی این استان نیاز است.

حسین محمودیه با بیان این که ردیف بودجه اختصاصی برای این امر پیش بینی نشده است، افزود: این میزان جدای از نگهداری ورزشگاه 
نقش جهان اصفهان است و برای آن مجموعه هم باید مبلغ قابل توجهی هزینه شود.

ایرنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

در بازدید دبیر کل کمیسیون ملی یونسکو از وزارت نیرو و سازمان آب و فاضلاب کشورفولاد مبارکه مطرح شد

دستاوردهای فولاد مبارکه در حوزه آب، قابل طرح در جهان
       همچنان که گفته می شود جنگ های آینده بر سر آب خواهد بود. ازاین رو در کشورهایی که با کمبود آب مواجهند این موضوع زنگ خطر است
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 بودجه ای برای
  کوچک تر کردن

 حق کشاورز!

بخش کشاورزی در اقتصاد ایران 
سهمی برابر ۱۵ تا ۱۶ درصد دارد. 
البته کم بودن این سهم آنچنان 
هم غیــر معقول نیســت زیرا با 
گسترش بخش صنعتی در تمام 
دنیا بخش کشــاورزی نقش کم 
رنگ تری را ایفا می کند که این امر 
بی اهمیت بودن بخش کشاورزی 
را نشان نمی دهد بلکه صنعتی 
شدن کشور را می رساند. اما در 
شــرایطی که از یک سو صنایع 
تولیدی ما تحریم شده است و از 
سوی دیگر آلاینده های ناشی از 
این صنایع از حد استاندارد عبور 
کرده است  اگر بخش کشاورزی 
مورد توجه قرار گیرد می تواند خا 
موارد مذکور را به خوبی بپوشاند 
و ارز آوری پایداری برای کشــور 
داشته باشد. ولي اگر برنامه ریزي 
توسعه اقتصادي به سمت توسعه 
فعالیتهــاي بخــش خدمات و 
صنعت باشــد، این کار منجر به 
کاهش سهم بخش کشاورزي از 

تولید ناخالص داخلي مي شود.
مسلما سرمایه گذاری در بخش 

کشاورزی به ایجاد...

استاندار اصفهان:

جایگاه شهید سلیمانی 
قلوب آزادگان جهان است

 استاندار اصفهان گفت: سردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی رزمنده و ســرداری بود که در قلوب 

آزادگان جهان جا داشت.
عباس رضایــی در گردهمایــی گزینش گران 
اســتان اصفهان افزود: ۶۲ سال از عمر با برکت 
شهید سلیمانی گذشته بود و  بزرگترین هدیه ای 
که می توانســت به پاس زحمات بی دریغش از 

خداوند دریافت کند، شهادت بود.
وی اظهار کرد: شــهید ابومهدی المهندس با 
جایگاه رفیعی که داشــت خود را سرباز شهید 
سلیمانی می دانست و لذا مبنای عقل است که 
در کنار نام شهید سلیمانی حتما یادی از شهید 

ابومهدی شود.
رضایی گفت : تاش های بسیاری...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHAN
N E W S
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گزارش

کارشناس ارشد گردشگری میراث فرهنگی اصفهان تاکید کرد:

حمایت از هنرمندان اصفهانی در زمینه های صنایع دستی و مشاغل خانگی
س  شــنا ر کا
ارشدگردشگری میراث 
فرهنگی استان اصفهان با تاکید بر حمایت 
از هنرمندان در زمینه های صنایع دستی و 
مشاغل خانگی در تمام روستاها و شهرها 
گفت: نباید به عناوین میراثی دلخوش باشیم.

کامران هارونی با اشــاره به اینکه »گردشــگری 
خاق« گونه ای از گردشگری فرهنگی متنوع است، 
اظهار داشت: با تکیه بر آیین ها و سنت های موجود 
در شهرها و روستاهای استان می توان به توسعه 

»گردشگری خاق« کمک کرد.
وی افزود: گردشگر در »گردشــگری خاق«، از 
حالت ناظر به مشاهده گر فعال درخواهد آمد و با 
تقویت روحیه مشارکت جویی با میزبان و فضا به 

آگاهی بیشتری دست خواهد یافت.
کارشناس ارشد گردشگری میراث فرهنگی با اشاره 
به یاری رســاندن »گردشگری خاق« به جوامع 
بومی و سنتی استان اصفهان گفت: »گردشگری 
خاق« می تواند به عنوان نسل سوم گردشگری 

نقش موثری در توسعه اجتماعی و اقتصادی جوامع 
داشته باشد.

  »گردشــگری خلاق« مبتنی بر تجربه و 
تعامل با جامعه مقصد است

وی با بیــان اینکه »گردشــگری خاق« مبتنی 
بر تجربه و تعامل با جامعه مقصد اســت، تصریح 
کرد: این نوع گردشگری موجب جلب اعتماد بین 
گردشگر با میزبان می شــود. یونسکو اصفهان را 
در زمینه »صنایع دســتی« به عنوان شهر خاق 

انتخاب کرده است.
هارونی با اشاره به اینکه اصفهان با دارابودن ظرفیت 
بالا در توسعه گردشــگری خاق اظهار داشت: 
نیاز است دستگاه های مرتبط وبخش خصوصی 
در شناســایی جنبه های خاق اعم از ملموس و 
ناملموس در توسعه »گردشــگری خاق« اقدام 

کنند. 
 وی بــا تاکیــد بــر اینکه تنهــا عضویــت در
 شــبکه های شــهرهای خاق یونســکو امتیاز 
محسوب نمی شود گفت: لازم اســت که از این 

فرصت نهایت استفاده در جهت رشد صنایع دستی 
و توسعه گردشگری به کار گرفته شود.

  تاکیــد بر حمایــت از هنرمنــدان در 
زمینه های صنایع دستی و مشاغل خانگی

کارشناس ارشد گردشگری با تاکید بر حمایت از 
هنرمندان در زمینه های صنایع دستی و مشاغل 
خانگی در تمام روستاها و شهرها تصریح کرد: با 
ارائه تسهیات و برگزاری نمایشگاه های دائمی و 
بین المللی می توان حضور هنرمندان را برجسته 
کرد و با برطرف کردن موانع و مشکات آنها انگیزه 

هنرمندان را مضاعف ساخت.
وی با بیان اینکه با نوآوری و خاقیت در بازاریابی 
می توان بازار فروش صنایع دستی را رونق بخشید، 
اظهار داشت: با توسعه تجارت الکترونیک می توان 
صادرات محصولات صنایع دستی را فراهم کرد؛ 
اداره کل میراث فرهنگی استان اصفهان با برگزاری 
تورهای کارگاه گردی در ایام نوروز موجب آشنایی 
گردشــگران با صنایع دســتی اصفهان را فراهم 

کرده است.

مهر
گــــــزارش
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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 1000 تومان

بازار طلا و سکه 98/10/11 ساعت 15:05

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
4,636,0003,994,000قدیم

سکه طرح 
4,620,0004,007,000جدید

2,389,0002,060,000نیم سکه

1,480,0001,247,000ربع سکه

920,000859,000سکه گرمی

یک مثقال 
2,057,0001,764,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18474,100407,700 عیار

طلای دست 
439,000439,000دوم

یک گرم طلای 
24632,200543,600 عیار
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال 2019 چه کسانى هستند؟

کسب و کار در سالی که گذشت 
نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال ۲۰۱۹ چگونه است؟ درواقع 

برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 
رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال ۲۰۱۹ در مجموع ۱۱۲ میلیارد 
دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه 
سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 

می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 
امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...

در ملاقات مردمى مدیران ارشد شهرى با شهروندان منطقه سه مطرح شد 

یاری از شهروندان برای نجات میدان امام على 
     مردم باید به مدیریت شهری برای نجات میدان از وضعیت فعلی کمک کنند تا رونق بگیرد

2

مشاغلی که در سال 
2020 بیشتر مورد توجه 

قرار می گیرند

 ســال ۲۰۱۹ با همه تنش های 
اقتصادی اش بــرای اکثر مردم 
جهان گذشت و سال ۲۰۲۰ آغاز 
شد . سالی که قرار است تحولات 
مهمی در آن به وقوع بپیوند من 
جمله توافق چیــن و آمریکا که 
تاثیر بسیاری بر اقتصاد جهانی 

خواهد گذاشت.
اما در این سال چه مشاغلی بیشتر 
مورد احتیاج اســت و می توان با 
خیال راحت در آن سرمایه گذاری 
کرد بدون اینکه واهمه شکست 
داشته باشیم. شاید اقتصاد ایران 
ســال ها از اقتصاد جهانی عقب 
باشد اما تاریخ چند سال گذشته 
نشان داده  مشاغلی که در ایران 
شکوفا می شوند ، تقریبا با جهان 
برابری میکنند که البته با اندکی 
بومی سازی میتوان به راحتی از 

این مشاغل امرار معاش کرد. 
در ســال ۲۰۲۰ برای اولین بار 
جمعیت بالای ۳۰ ســال جهان 
بیش از جمعیت کمتر از ۳۰ سال 
می شــود و این یعنی پیر شدن 
جمعیت جهان . که البته در ایران 

این پیری...

نمایشگاه تخصصی مبل 
و دکوراسیون خانگی در 
اصفهان گشایش یافت

 هفدهمیــن نمایشــگاه تخصصــی مبــل و 
دکوراســیون خانگــی روز سه شــنبه در محل 
نمایشــگاه های بین المللی اصفهان واقع در پل 

شهرستان گشایش یافت.
در این نمایشگاه که از ۱۰ دی ماه به مدت چهار 
روز دایر است، ۱۰۹ شرکت داخلی محصولات و 
خدمات خود را در معــرض بازدید عمومی قرار 

دادند.
ایــن نمایشــگاه میزبــان تولیدکنندگانی از 
اســتان های فارس، خراســان رضوی، مرکزی، 
همدان، خوزســتان، تهران، آذربایجان شرقی، 

قزوین، گیان، البرز و اصفهان است.
در این نمایشگاه شرکت های ...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه
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2 ادامه در صفحه 

وی تصریح کرد : متاسفانه 
در سال های گذشته تعدادی 
از کارخانه هــا و واحدهای 
تولیــدی توســط بانک ها 
مصــادره و از چرخه تولید 
خارج شــدند که پیگیر رفع 
مشــکل و بازگرداندن آن ها 
به چرخه تولید هستیم تا با ایجاد اشتغال 
زمینه مهاجرت معکوس را در شهرستان 

فراهم کنیم.
فرماندار اردستان تاکید کرد : بزرگترین 
چالش شهرســتان کمبــود جمعیت و 
پراکندگی زیاد آن است که خدمات دهی 
به مردم را بامشــکل مواجه کرده است 
اما  توزیع اعتبارات و امکانات از ســوی 
دولت بر اساس جمعیت صورت می گیرد 
و همین موضوع باعث شــده بسیاری از 
خدمات در بخش ســامت ، آموزش و 

توزیع منابع را نتوانیم دریافت کنیم.
تاملــی اضافه کــرد : جمعیــت کنونی 
منطقه در ۳۰۰ نقطه پراکنده هســتند 
که کمبــود امکانات و اشــتغال پایدار و 
خشکســالی مهاجرت از روســتاها به 
دیگر شــهرها را بدنبال داشته از طرفی 
ظرفیت های بالایی در بحث کشاورزی و 
دامپروی، صنعت ، گردشگری و سرمایه 
انســانی توانمند و زیرساخت های لازم 
در شهرســتان وجود دارد که می توان 

با برنامه ریزی و حمایــت از آن ها ایجاد 
اشتغال و درآمدزایی کرد.

وی از مرکز فنی و حرفه ای شهرســتان 
خواســت با همکاری دیگر دستگاه های 
مرتبط با اشتغال و اســتفاده از مهارت 
آموزان در بخش میــراث فرهنگی و ۱۵ 
آموزشــگاه شهرســتان در جهت ایجاد 

اشتغال گام بردارند.
مسئول اجرای طرح های بنیاد برکت در 
اردستان گفت : توسط این بنیاد در سال 
جاری تعداد ۴۰۰ طرح اشــتغالزا برای 
شهرستان پیش بینی شد تاکنون ۵۵۲ 
نفر اهلیت ســنجی، ۲۳۰ نفــر به بانک 
معرفی که  ۴۰ نفر تســهیات دریافت 

کردند.
مصیب بقایی افزود : اکنون بالغ بر 8۰۰ 
نفر متقاضی ایجاد اشتغال اهلیت سنجی 
شدند در مراحل ورود به سامانه هستند و 
پرونده ۲ هزار و ۴۰۰ نفر در روستاها مورد 

رسیدگی قرار گرفته است.
وی تصریح کرد : سیاســت بنیاد برکت 
اســتفاده از ظرفیت ســرمایه انسانی ، 
فیزیکی ، مالی و سرمایه های با استفاده 
اســت و امکانات و محل هایی که بدون 
اســتفاده یا نیمه کاره رها شدند تحت 
حمایت قرار می گیرنــد تا با تکمیل آنها 
در جهت رونق کسب و کار بهره برداری 

شوند.
مســئول اجرای طرح های بنیاد برکت 
در اردســتان گفــت : در ســال جاری 
افزون بر ۱۰ میلیارد ریال تســهیات به 
متقاضیان پرداخت شده ۵۰۰ طرح در 
نوبت قرار داشته کارهای بنگاه محور که 
سرانه اشــتغال آن ها با معیارهای بنیاد 
همخوانی داشته باشد مورد حمایت قرار 

خواهند گرفت.
بقایی ادامــه داد: بنگاه های کوچک که 
با دریافت یک میلیارد ریال تســهیات 
بتوانند زنجیره تولیــد را تکمیل کنند و 
به طرح های تولیدی مانند ، تولید شیر و 
فرآوردهای لبنی ، گلخانه ، زعفران ، گل 
محمدی و طرح های بوم گردی تا سقف 
۴۰۰ میلیون ریال تســهیات پرداخت 

خواهد شد.
شهرســتان ۴۲ هزار نفری اردستان در 
۱۱8 کیلومتری شــمال شرقی اصفهان 

واقع است.

فرماندار اردستان: 

نباید دلسردی سرمایه گذاران را فراهم کرد
فرماندار اردستان گفت: نگاه مسئولان این شهرستان حمایت از بنگاه های تولیدی و کارآفرینان است و نباید دلسردی سرمایه گذاران را فراهم کرد.

حمیدرضا تاملی در جلسه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری  این شهرستان در تالار اجتماعات فرمانداری افزود : با اجرای این رویکرد شاهد کاهش 15 درصدی 
تعدیل نیروی کار نسبت به مدت مشابه سال قبل در منطقه بوده ایم.

ایرنا
گـــزارش
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گزارش

اهمیت توسعه فیبر نوری در شهر اصفهان

مدیر عامل ســازمان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات شــهرداری اصفهان گفت: در 
طول حوادث آبان ماه، در صورتیکه از غیر 
از شبکه داخلی استفاده می شد، خدمات 
رسانی به شــهروندان با مشکل جدی 

مواجه می شد.

ســید حمیدرضا ابطحی با اشــاره به اینکه تجهیزات فعلی بر اساس 
نیازهای موجود شهرداری در حال توسعه است اظهار داشت: با توجه 
به ارتباط ساختمان های شهرداری در نقاط مختلف، در طول حوادث 
آبان ماه، در صورتیکه از غیر از شبکه داخلی استفاده می شد، خدمات 
رسانی به شهروندان با مشکل جدی مواجه می شد و از این رو امید است 
مدیران و متولیان امر در شهر و استان به این مهم توجه بیشتری کنند.

وی افزود: در حال حاضر ۲۰۴ کیلومتر کانال ســازی و ۳۴۰ کیلومتر 
کابل کشی فیبر نوری در سطح شهر و مسیرهای مورد نیاز شهرداری 
انجام شده است که این شــبکه نیز بر اســاس نیازها و ارائه خدمات 

شهرداری به شهروندان ایجاد و توسعه یافته است.
مدیر عامل ســازمان فناوری اطاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان 
بابیان اینکه در طی یکسال گذشته اقدامات مجدانه ای جهت استفاده 

از توان سرمایه گذاران خارج از مجموعه شهرداری در خصوص توسعه 
شبکه فیبر نوری انجام شده تصریح کرد در این مدت فراخوان رسمی 
و عمومی نیز به منظور شناسایی سرمایه گذاران مجرب و عاقه مند به 
این حوزه برگزار شده است. با توجه به شرایط و ضوابط موجود و الزامات 
قانونی و امنیتی، این موضوع با احتیاط بیشتری در حال پیگیری است و 

امیدواریم در ابتدای سال آینده به نتیجه نهایی برسیم.
وی افزود: با توجه به توسعه کاربری های فناوری اطاعات و ارتباطات 
در جهان و کشور ما، به نظر می رسد استفاده از این ابزار نوین ارتباطی 
نقش بسزایی در کاهش هزینه های جاری شهرداری به ویژه در حوزه 
ارتباطات و نظارت داشته و در صورتیکه به شکل مناسب و برنامه ریزی 
شده مورد اســتفاده قرار گیرد، امکان توســعه آن در تمامی حوزه ها 

فراهم خواهد بود.

مهر
گـــزارش
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سیاست بنیاد برکت 
استفاده از ظرفیت سرمایه 

انسانی ، فیزیکی ، مالی و 
سرمایه های بلا استفاده 

محسن علیخانى -  شهردار کوهپایهاست

روابط عمومى اداره کل غله و خدمات بازرگانى استان اصفهان

شناسه: 718880

 شناسه: 718805

آگهى فراخوان عمومى

فراخوان دعوت به همکاری

شهرداری کوهپایه در نظر دارد جهت راه اندازی و بهره برداری از مجتمع تجاری خدمات رفاهی ورودی شهر کوهپایه و همچنین بوم گردی محل خانه شیخ جواهری 
واقع در شهر کوهپایه را از طریق شیوه نامه امور سرمایه گذاری و مشارکت با بخش خصوصی واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان مشارکت سرمایه گذاری با این 
شهرداری دعوت به عمل می آید درخواست خود را جهت بررسی توان مالی و فنی تا تاریخ 1398/10/24 به شهرداری کوهپایه مراجعه و تحویل نمایند. لازم به 
ذکر است حداقل مبلغ مشارکت جهت هر یک از موارد فوق الذکر حدود 30/000/000/000 (سی میلیارد) ریال می باشد که پس از انجام مراحل قانونی و بررسی ها و 

برآوردهای فنی امکان افزایش یا کاهش آن نیز می باشد. 

اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان در نظر دارد در طول فصل خرید تضمینی گندم و دانه های روغنی 
در سال 1399 از خدمات کارکنان دولتی پس از ارائه آموزش های لازم به عنوان عامل تشخیص و یا عامل ذیحساب 

(عامل ذیحساب صرفا از پرسنل رسمی دولت) در مراکز خرید استفاده نماید.
لذا از کلیه افراد واجد شرایط در سازمان ها و ادارات دولتی درخواست می شود تقاضای همکاری خود به صورت 
مامور به همراه گواهی اشتغال به کار و موافقت کتبی دستگاه اجرایی حداکثر تا ده روز پس از تاریخ انتشار آگهی به 
آدرس: اصفهان، خیابان آزادگان، دبیرخانه اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان ارسال و در صورت نیاز 
به کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 36695159 یا 09133180468 با آقای کرمی و یا شماره 36686670 داخلی 
143 با آقای سرانی تماس حاصل فرمایند. ضمنا حق الزحمه افراد در قالب ضوابط مربوط به فوق العاده ماموریت 

کارکنان دولت پرداخت خواهد شد. 

نوبت اول

بازار کار در اخبار اصفهان
برای چــاپ آگهی های اســتخدامی 
و جویای کار خود می توانید با شــماره  

32274500 تماس حاصل فرمایید  

صفحه 3

 چگونه است؟ درواقع  چگونه است؟ درواقع  چگونه است؟ درواقع 
برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 

 میلیارد  میلیارد  میلیارد 
دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه 
سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 

می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 

برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال 

کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت 
نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال 

برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 
رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال 

سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 
می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 

امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...
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شرکت عمران شهر جدید بهارستان در نظر دارد اجرای پروژه  عمرانی به شرح زیر را در بهارستان از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری واگذار نماید، لذا 
با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در 
صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی  امضای الکترونیکی جهت شرکت در مناقصه 

را محقق سازند. 
تاریخ انتشار آگهى در سامانه مورخ 1398/10/15 مى باشد. 

* مناقصه گران در صورت نیاز به  اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت ها به آدرس: بهارستان، بلوار امیر کبیر 
مراجعه و یا با شماره تلفن 36861090 داخلی 232 تماس حاصل نمایند. 

** لازم به ذکر است که کارفرما می تواند هزینه اجرای پروژه  را به صورت تهاتر با اراضی یا مستحدثات تجاری یا مسکونی و 
یا نقدی اقدام نماید.

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 021-41934   
دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768

موضوع مناقصهشماره مناقصهردیف
گواهینامه 
صلاحیت 
پیمانکاری

مبلغ برآورد اولیه 
(ریال)

سپرده شرکت 
در مناقصه 

(ریال)

مهلت 
دریافت اسناد 

مناقصه

مهلت ارائه 
پیشنهاد

زمان 
بازگشایی 

پاکت ارزیابی 

مدت 
پیمان

1 2098001352000028

عملیات اجرایی حفظ و 
نگهداری و توسعه فضای 

سبز شهر جدید بهارستان 
(شامل تهیه نهال و گل و 

گیاه ، نگهداری و آبیاری و 
تکمیل شبکه آبیاری) 

حداقل رتبه 5 
رشته 

کشاورزی
52,435,992,0002,622,000,000

تا ساعت 19 
روز شنبه 

1398/10/21

تا ساعت 19 
روز سه شنبه 
1398/11/01

 ساعت 10 روز 
چهارشنبه 
1398/11/02

12 ماه 

آگهـى مناقصـه عمومـى یک مرحله ای

شرکـت عمران شهـر جدیـد بهارستـان

نوبت اول

شناسه: 721651

شرکت عمران شهر جدید بهارستان
تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری واگذار نماید، لذا 

7 سه شنبه| 5 اسفند 1399| 23 فوریه 2021 | 11 رجب1442 | سال سوم| شماره 726|  صفحه اول

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,050,00011,950,000قدیم

سکه طرح 
10,681,00011,679,000جدید

5,420,0005,550,000نیم سکه

4,110,0004,425,000ربع سکه

2405,0002512,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,640,0005,045,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,071,9001,164,900 عیار

طلای آب شده 
4,642,0005,044,000نقدی

یک گرم طلای 
241,429,5001,553,200 عیار

گـــزارش

ارائه تمامی خدمات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با 6 روش غیرحضوری 

حضوری  مراجعــات 
ارباب رجوع به ادارات 
آبفا استان اصفهان از شنبه دوم اسفندماه 
99 در سطح استان به حداقل ممکن رسیده و 
خدمات 23 گانه آبفا از طریق درگاههای غیر 

حضوری ارائه می گردد.

معاون خدمات مشــترکین و درآمد شرکت آبفا 
استان اصفهان گفت: تا اطلاع ثانوی میز خدمت در 
مرکز منطقه فعال بوده و صرفا مراجعات مربوط به 
تقسیط و تحویل چک ، ارائه مجوزها و معدود موارد 
دیگری که کماکان نیاز به مراجعه حضوری دارد ، 

ارائه می گردد.
محسن صالح افزود: به عنوان مثال واگذاری انشعاب 
به صورت نقد و اقســاط همچنان نیاز به مراجعه 
حضوری مشترکان جهت تحویل برگ چک دارد 
و براین اساس ترتیبی اتخاذ گردیده تا روند تحویل 
چک توســط متقاضی یا مشــترک در قالب فرم 
درخواست تقسیط به واحد مشترکین در کوتاه ترین 

زمان ممکن انجام گیرد.
وی ادامه داد: واگذاری انشــعاب نیــاز به دریافت 
مجوزهای قانونی از سازمان های ذی ربط از جمله 
شهرداری ، بخشداری ، جهاد کشاورزی و غیره دارد 
و لازم است جهت تســهیل در امور و عدم مراجعه 
حضوری مشترکین به ادارات، گردش این مکاتبات 
حتی الامــکان از درگاه خدمات دولت الکترونیک 
انجام شده و ارسال درخواست و دریافت پاسخ از این 

روش صورت پذیرد.
معاون خدمات مشــترکین و درآمد شرکت آبفا 
استان اصفهان عنوان کرد: مسئولین امور مشترکین 
بالاخــص در مناطقی که دارای نواحی شــهری و 
روستایی با پراکندگی بالا هستند تعاملات بیشتری 
با دفاتر پیشخوان داشته و با برگزاری جلساتی روش 
های جدید ارائه خدمت را با پرسنل این دفاتر مرور و 

راهکارهای عملیاتی را توافق می نمایند.
صالح با اشــاره به نصب اپلیکیشن همراه آبفا برای 
مشترکین عنوان کرد: باید این امکان فراهم شود که 
اپلیکیشن همراه آبفا به مراجعین حضوری معرفی 
و لینک دانلود آن همزمان برای آنها پیامک شود و 
پس از نصب آن روی گوشــی موبایل ارباب رجوع، 
مراحل درخواســت با کمک همکار مربوطه از آن 

طریق پیگیری گردد.
وی به چکونگی ارائه خدمات شــرکت به صورت 
غیر حضوری اشاره کرد و گفت: هم اکنون برای ۲۲ 
خدمت از خدمات ۲۳ گانه بجز فروش آب تانکری 
همه شــرایط مهیا است و بســتر ارائه خدمات به 

صورت غیر حضوری انجام می شود.
معاون خدمات مشترکین و درآمد شرکت آبفا استان 
اصفهان اظهار داشت: باتوجه به بررسی های انجام 
شده، بخش زیادی از مراجعات حضوری مشترکین 
ناشی از نداشتن شناسه قبض بوده است. لذا باید ساز 
و کار لازم برای در اختیار گذاشــتن شناسه قبض 
مشترکینی که بدین منظور مراجعه کرده یا تلفنی 

تماس می گیرند در منطقه فراهم شود.
وی به راههای ارائه خدمات به روش غیر حضوری 
پرداخــت و بیان داشــت: هم اکنون مشــترکان 
می توانند با تماس با شماره ۱۵۲۲ و شماره  گیری 
کلید ۵، شماره کنتور خود را اعلام کنند و سپس رقم 
آب  بها محاسبه و به وسیله پیامک به مشترک اعلام 
می شــود؛ همچنین به منظور رضایت مشترکان، 
روش دیگر، ارســال پیامکی شــماره کنتور برای 
کنتورنویس اســت که در این روش، شماره همراه 
کنتورنویس هر محدوده برای مشترکان پیامک می 
گردد. در این روش، مشترکان به  وسیله تلفن همراه 
خود طبق الگوی: * شناســه قبض # شماره رقم 
کنتور را به شماره ۳۰۰۰۰۱۵۲۲ پیامک می کنند.

روش دیگری که در حال راه اندازی اســت، ورود به 
www.abfaesfahan. پرتال شرکت به آدرس

ir و ثبت شماره کنتور در لینک تعیین شده است.
صالح افرود: تمام تلاش ما در شــرایط اضطراری 
ناشی از شیوع ویروس کرونا حفظ سلامت عموم 
شهروندان عزیز و همکاران تلاشــگرمان است و 
اولویت را تا حدامکان بر اجــرای اقدامات از طرق 
مختلف با هدف پیشگیری از گسترش این ویروس 
قرار داده ایم. همچنین نســخه اندرویدی خدمات 
همراه آبفای اســتان اصفهان هم اکنــون به  طور 
رایگان از فروشــگاه های اینترنتی کافه بازار، ایران 
اپس و مایکت قابل دریافت و نصب روی تلفن های 

همراه است.
وی ادامه داد: مشــترکان می توانند با استفاده از 

کد دستوری #۱۵۱۵۲۲*۶۶۵۵* اقدام به ثبت 
شماره کنتور واحد مســکونی خود کنند. گفتنی 
است استفاده از کدهای دستوری نیازمند نصب هیچ 
نرم افزاری نیست و مشترکان می توانند با گرفتن 
کد دستوری یاد شده با تلفن همراه خود، خدمات 
غیرحضوری شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 

را دریافت کنند .
وی به خدمات ۲۳گانه شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان که از طریق سامانه ۱۵۲۲ ارائه می شوند 
را به شــرح ذیل عنوان کرد: واگذاری انشعاب آب، 
واگذاری انشعاب فاضلاب، تغییر کاربری انشعاب 
آب، پاسخ به استعلام مالکیت انشعاب آب، تغییر 
مشخصات مشترکین آب و فاضلاب، تغییرتعداد 
واحد مسکونی مشــترکین آب و فاضلاب، تغییر 
ظرفیت قراردادی انشعاب آب، تغییر قطر انشعاب 
آب، تفکیک کنتور آب، تغییر مــکان کنتور آب، 
آزمایش کنتور آب، تعویض کنتور آب، نصب سیفون 
اضافی فاضلاب، قطع موقت و وصل انشــعاب آب، 
جمع آوری یا ادغام انشــعاب آب، تسویه حساب 
بدهی مشترکین آب و فاضلاب، درخواست بررسی 
صورت حساب مشــترکین آب و فاضلاب، اعلام 
کارکرد کنتور آب، مشاهده سوابق صورتحساب های 
و پرداختی های مشترکین آب و فاضلاب، فروش 
آب تانکری، پاسخگویی به شکایات مرتبط با آب 
و فاضلاب، رسیدگی به پیشــنهادات حوزه آب و 

فاضلاب، درخواست لوازم کاهنده مصرف آب .
لازم به یادآوری است: سامانه خدمات غیرحضوری 
۱۵۲۲ در سال ۱۳۹۵ به طور رسمی افتتاح شد و 
مورد بهره برداری قرار گرفت. این سامانه با هدف 
تمرکز و ارائه خدمات غیر حضوری از طریق تلفن 
ثابت و همراه برنامه ریزی شــده و هدف آن حذف 
مراجعه شــهروندان به ادارات آبفا و ارائه خدمات 
فروش و پس از فروش به صورت تلفنی به مشترکین 

بوده است. 

اخبار اصفهان
گــــــزارش

آگهی  تجدید مزایده عمومی ) نوبت دوم(
شهرداری شاهین شهر به استناد مصوبات شماره 1224/ش مورخ 99/06/16  و 1498/ش مورخ 
99/07/13 شورای محترم اسلامی شهر در نظر دارد  نسبت به فروش 3 قطعه زمین مسکونی واقع 
در ضلع جنوب خانه کارگر )طرح تفکیکی شهرداری(  با قیمت کارشناسی از طریق آگهی مزایده به 

صورت نقد اقدام نماید.
* متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر و اخذ اوراق مزایده می بایستی در ساعات اداری به واحد 
املاک شهرداری مراجعه و پیشنهادهای خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 99/12/23 

به دبیرخانه حراست تحویل نمایند. شهرداری در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادها مختار است. 
احمدرضا پری تبار - شهردار شاهین شهر

109
95

44
ه: 

اس
شن

چاپ اول

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای خدمات تامین خودروی سواری
 برای ماموریت های اداری )درون شهری و برون شهری( کارکنان

 اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان 
نوبت اول
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اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی خدمات )تامین خودرو سواری برای ماموریت های اداری )درون 
شهری و برون شهری( کارکنان( به شماره فراخوان 2099003334000002 را برای سال 1400 از طریق سامانه تدارکات  الکترونیکی دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق د رگاه سامانه تدارکات  الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت 

مذکور و دریافت گواهی  امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 99/12/05 می باشد. 

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: از تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تا ساعت 19 روز دوشنبه تاریخ 99/12/11
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: ساعت 19 روز یکشنبه تاریخ 99/12/24

مهلت زمانی ارائه فیزیکی پاکات: تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 99/12/25 )صرفا پاکاتی که در زمان مهلت ارائه پیشنهاد در سامانه  تدارکات 
الکترونیکی دولت بارگذاری شده است( 

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 9:30 صبح روز سه شنبه تاریخ 99/12/26
مکان بازگشایی پاکات مناقصه: اصفهان، هتل پل، ابتدای بلوار آیینه خانه، جنب بن بست ماه، اداره کل تعاون، کار رفاه اجتماعی استان اصفهان، سالن 

جلسات ، طبقه سوم 
اطلاعات تماس اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های 

مربوطه: 
اصفهان، هتل پل، ابتدای بلوار آیینه خانه، جنب بن بست ماه، طبقه اول، اتاق 118، تلفن 03136670661 

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 1456 

مبلغ ضمانتنامه شرکت صلاحیت شرکت در مناقصهموضوعردیف
در مناقصه

مبلغ برآورد بدون در نظر 
گرفتن ارزش افزوده

تامین خودروی سواری برای ماموریت های 1
اداری )درون شهری و برون شهری( کارکنان

گواهی تعیین صلاحیت معتبر 
15.480.000.000 ریال 800.000.000 ریال از مراجع ذیصلاح
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ابوطالــب امینی افــزود: در ســال جاری 
پروژه های آبخیزداری و آبخوانداری در ۱۱۷ 
هزار و ۸۴۷ هکتار از عرصه های طبیعی استان انجام 
گرفت و این در حالیســت که هفت ســال قبل این رقم ۳۵ هزار 
هکتار بود. وی با بیان اینکه در هفت سال گذشته میزان طرح های 
آبخیزداری در استان بطور تقریبی سال به سال افزایش یافت تصریح 
کرد: این نوع پروژه ها در طول فعالیت دولت تدبیر و امید در ۵۹۴ 

هزار و ۱۳۹ هکتار استان انجام شد.
معاون آبخیــزداری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان 
اضافه کرد: از حیث اجرای طرح های آبخیزداری سال قبل با ۱۲۴ 
هزار هکتار بیشترین رقم در بین این سال ها بود و امسال با حدود ۲ 

هزار و ۲۰۰ هکتار کمتر از پارسال در رده دوم قرار دارد.

امینی با اشــاره به اینکه مطالعات اجرای طرح ها از دیگر موارد با 
اهمیت در این زمینه محسوب می شود خاطرنشان کرد: از سال  ۹۷ 
تاکنون مطالعات آبخیزداری برای ۴۲۶ هزار هکتار از اراضی طبیعی 

استان انجام شده است.
وی با بیان اینکه ۱۲ طرح از پروژه های دهه فجر امسال مربوط به 
آبخیزداری و آبخوانداری بود گفت: ساخت سازه های سنگی ملاتی، 
پخش سیلاب، احداث بند خاکی و دیگر طرح های آبخیزداری مانند 

سرریز از جمله این پروژه ها بود.
معاون آبخیزداری اداره کل منابــع طبیعی و آبخیزداری اصفهان 
تخصیص اعتبارات کافی را مهمترین نیاز این بخش دانســت و 
اظهارداشت: توسعه طرح های آبخیزداری نقش ویژه ای در مهار 
سیلاب، جلوگیری از وقوع سیلاب و سیل، حفاظت محیط زیست، 

کاهش فرسایش خاک و تغذیه آب های زیرسطحی ایفا می کند.
آبخیزداری )Watershed Management( علم و هنر 
برنامه  ریزی مســتمر و اجرای اقدامات لازم برای مدیریت منابع 
عرصه های آبخیز اعم از طبیعی، کشاورزی، اقتصادی و انسانی بدون 
ایجاد اثرات منفی در منابع آب و خاک است که می تواند به صورت 
مکانیکی یا بیولوژیکی باشد.  نگاهی به وضعیت اصفهان از حیث 
عرصه های طبیعی حاکیست که این استان به مرکزیت شهرستان 
اصفهان با ۲۴ شهرستان، مساحتی معادل ۱۰.۷ میلیون هکتار دارد 
که بیش از ۹۰ درصد از این مساحت را معادل ۹.۸ میلیون هکتار 
عرصه های منابع طبیعی و ملی و ازاین میزان حدود ۴۰۳ هزار هکتار 
جنگل معادل )۴ درصد(، ۶ میلیون هکتار مرتع معادل )۶۴ درصد 

( و سه میلیون هکتار بیابان معادل ) ۳۲ درصد( در برگرفته است.

معاون اداره کل منابع طبیعی:
طرح های آبخیزداری اصفهان ۳.۳ برابر افزایش یافت

معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان گفت: طرح های آبخیزداری و آبخوانداری در این استان نسبت به سال ۹2 و ابتدای 
فعالیت دولت یازدهم بیش از ۳.۳ برابر افزایش یافته است. ایرنا

خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
...  بنا نهاد. نصیرالدین طوسی احیاگر 
فلسفه و مبتکر روش فلسفی در کلام 
شیعه دانســته شده اســت. برخی 
معتقدند دفاع خواجــه نصیرالدین 
طوسی از ابن سینا در برابر انتقادات 
فخر رازی، در کتاب شــرح اشارات، 
موجب احیای فلســفه در آن عصر 
شده است. هم چنین خواجه نصیر را 
مبتکر روش فلسفی در کلام شیعه 
دانسته اند. به باور مرتضی مطهری، 
تمام آثار کلامی بعد از خواجه نصیر، از 
کتاب تجرید الاعتقاد تأثیر پذیرفته اند. 
براساس برخی پژوهش های معاصر، 
خواجه نصیر طوسی، از یک سو شارح 
و مکمّل فیلسوفان و دانشمندان پیش 
از خود بوده، و از سوی دیگر سرمشق 

دانشمندان پس از خود شده است.
به بزرگداشــت تولد این فرهیخته 
گرامی امروز روز مهندس نام گذاری 
شده اســت اما آن طور که از تاریخ بر 
می آید در کشور ما  همیشه  پزشکان 
از لحاظ شهرت و منابع مالی جایگاه 
بالاتری داشتند ) نمونه تاریخی آن 
هم می توان به شــهرت ابوعلی سینا 
و خواجه نصیر الدین طوســی اشاره 
کــرد(، از این رو در حــال حاضر نیز 
مهندسان کشــورمان با وجود اینکه 
تلاش بسیاری کرده اند اما نتوانسته اند 
جایگاه اجتماعی لازم را در بین مردم 
به دست آورند و جایگاه اقتصادیشان 
نیز در سال های اخیر به شدت نزول 
کرده اســت. یکــی از چالش های 
پیش رو عدم تعــادل و تطابق میزان 
فارغ التحصیلان دانشگاهی مهندسان 
با بازار کار اســت. طی سالیان اخیر 
با رکود بــازار، اشــتغال زایی برای 
قارغ التحصیلان وارد چالش تازه تری 
شده است. در واقع یکی از بزرگ ترین 
مشکلات کشــور در این بخش عدم 
تطابق میان ورودی های تــازه وارد 
با فرصت های شغلی است.  از سوی 
دیگر اگر هم شغلی وجود داشته باشد 
کارفرمایان ترجیح می دهند آن را به 
افراد با تجربه بدهند تا به یک مهندس 
تازه فــارغ التحصیل شــده! به نظر 
می رسد فرآیند آموزش در دانشگاه ها 
به صورت کامل رخ نمی دهد و فارغ 
التحصیلان دانشگاهی به لحاظ مهارت 
کافی برای ورود به بازار کار را ندارند، 
به همین جهت اغلــب کارفرمایان 
نیروهای دارای ســابقه کار را جذب 
می کنند، چون افراد دارای سابقه کار 
مهارت نیز خواهند داشت، حال آنکه 
خروجی های صرف دانشگاهی مهارت 
ورود به بــازار کار را ندارند. بنابراین 
دانشــجویان پس از فارغ التحصیلی 
نیازمند مهارت آمــوزی و حضور در 
دوره های تخصصی هســتند تا وارد 
بازار کار شوند، در واقع باید شرایطی 
فراهم شود تا دانشجویان پس از فارغ 
التحصیلی بدون این کــه هزینه ای 
پرداخت کنند با حضور در واحدهای 
صنعتی و اجرایی حداقل مهارت های 
مورد نیاز برای ورود به بازار کار را کسب 
کنند. کسب مهارت در حین و بعد از 
فارغ التحصیلی می تواند مهندسان 
کشورمان را برای کارآفرین شدن و 
باور توانایی هایشان نیز کمک کند. و 
زندگی طوسی آنها را به روشنایی ببرد.
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سلیقه یابی در صنعت فرش بسیار ضعیف است
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: متاسفانه سلیقه یابی در صنعت فرش بسیار ضعیف 
است، در حالیکه باید در کشورهای هدف سلیقه ها شناسایی شود تا براساس نیاز بازار تولید فرش داشته 

باشیم و از این طریق توسعه صادرات صورت گیرد.
حسن قاضی عسگر در حاشیه افتتاح بیست و سومین نمایشگاه فرش دستباف اصفهان در جمع خبرنگاران، 

اظهار کرد: مشکل اساسی صنعت فرش این است که تعداد زیادی از قالیبافان بیمه نشده بودند که طی یک 
سال گذشته اقدامات خوبی برای بیمه آنها انجام شده است.

وی با بیان اینکه برخی تصمیمات در خصوص بازگشت ارز به صنعت فرش آسیب زده است، گفت: با وجودی که 
مهلت بازگشت ارز از ۶ ماه به یک سال افزایش یافته، به دنبال حذف این زمان هستیم.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان تاکید کرد: در حوزه فرش و صنایع دستی، به جای ارزآوری، موضوع اشتغال در اولویت است، 
بنابراین به دنبال لغو دستورالعمل ارزی برای رقابت بافندگان فرش ایرانی با کشورهای دیگر هستیم.

وی همچنین، تاکید کرد: متاسفانه سلیقه یابی در صنعت فرش بسیار ضعیف است، در حالیکه باید در کشورهای هدف سلیقه ها شناسایی شود 
تا براساس نیاز بازار تولید فرش داشته باشیم و از این طریق توسعه صادرات صورت گیرد.

ارسال کمک های ذوب آهن اصفهان به سی سخت
اولین محموله کمک های ذوب آهن اصفهان با حضور مسئولان این شرکت از مقابل بنای یادمان شهدای 
گمنام، شامل ۸۰۰ تخته پتو و ۵۰ عدد وسیله گرمایشی برای مردم آسیب دیده زلزله شهر سی سخت 

ارسال شد.
معاون پشتیبانی و خدمات اجتماعی ذوب آهن اصفهان در این خصوص گفت: این مجتمع عظیم صنعتی که 

همواره در مسئولیت های اجتماعی پیش قدم است وظیفه خود دانست که همراه با هدلینگ شستا، کمک های 
لازم را برای زلزله زدگان سی سخت فراهم کند.

مهدی بهرامی افزود: در مرحله اول، دو محموله به این شهر ارسال می شود که یکی شامل ۸۰۰ تخته پتو و دیگری 
۵۰ عدد وسیله گرمایشی است.

 وی اظهار کرد: این نخستین مرحله از کمک های ذوب آهن اصفهان است و امیدواریم زودتر مشکلات مردم این منظقه حل شود. این 
مجتمع عظیم صنعتی در ادامه نیز در قالب مسئولیت های اجتماعی در صورت نیاز کمک های لازم را انجام می دهد.

وی ابراز امیدواری کرد هر چه زودتر شرایط این هموطنان که در سرمای زمستان مشکلات زیادی دارند، با کمک های دیگر هموطنان بهبود 
یابد و از مشکلات آنها کاسته شود.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 برگزاری اکسپوی 
دبی می تواند تمامی 

بخش های اقتصادی، 
اجتماعی، فرهنگی 
و سیاسی ایران را از 

گذرگاه نمایشگاه در 
مسیر توسعه، پیشرفت 
و جهانی سازی قرار دهد

بررســی  نشســت 
ظرفیت های استان اصفهان 
برای حضور در اکسپو دبی 
با حضور مدیرعامل شرکت 
سهامی نمایشگاه های بین 
المللی جمهوری اسلامی 
ایران، شــهردار اصفهان، 
رئیس شــورای اسلامی شــهر، معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استاندار، رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان، 
مدیرعامل شرکت نمایشــگاه های بین 
المللی استان و جمعی از مسئولان استانی 
در سالن همایش های نمایشگاه های بین 

المللی اصفهان برگزار شد.
پاویون جمهوری اسلامی ایران در اکسپوی 
۲۰۲۰ دبی از نهم مهــر ۱۴۰۰ تا یازدهم 
فروردین ۱۴۰۱ برگزار خواهد شد و هدف 
راهبردی این پاویون، جذب سرمایه گذاران 
بین المللی برای بخش هــای اقتصادی، 

فرهنگی و اجتماعی ایران است.
اهداف، فرصت ها و چشــم انــداز حضور 
در ایــن پاویون بــا بــرآورد ۲۵ میلیون 
بازدیدکننده که حــدود ۸۰ درصد آن ها 
غیربومی هستند، معرفی پتانسیل هایی 
اقتصادی، تولیدی کشــور و برندسازی 
آن در جهت گســترش مبادلات تجاری 
است. جذب سرمایه گذار، جذب گردشگر 
عام و خاص و بازاریابی برای گردشــگری 
سلامت، بازارســازی برای برندهای برتر 
کشور، برندسازی برای تولیدات ایرانی و 
برگزاری نمایشگاه های تخصصی جانبی از 

برنامه های اکسپوی دبی است.
مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللی جمهوری اسلامی ایران در این 
نشست اظهار کرد: اکسپوی ۲۰۲۰ دبی 
یکی از بزرگترین اکسپوهای جهانی است 
که تاکنون تشکیل شده؛ بر همین اساس، 
برای تاثیرگذاری بیشتر باید زمانی که ۲۰۰ 
کشور جهان با ۲۵ میلیون بازدیدکننده در 

یک منطقه جمع می شوند هرچه بیشتر 
برای اقتصاد، صنعت و بازرگانی کشــور 

آورده داشته باشیم.
حسن زمانی خاطرنشان کرد: با استقبال 
و برنامــه ریزی هــای صــورت گرفتــه 
دســتگاه های ذیربــط بــرای حضور در 
اکسپوی ۲۰۲۰ دبی اعلام آمادگی کردند 
از این رو این نمایشگاه یکی از اکسپوهایی 
اســت که صنعت ایران و برندهای قوی 

حرف برای گفتن خواهند داشت.
وی اضافه کرد: این اکسپو به دلیل شیوع 
کرونا یکسال به تعویق افتاد، اما سال آینده 
به صورت حتم با تدابیــر و پروتکل های 

بهداشتی برگزار خواهد شد.
مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللی ایران ادامه داد: اکسپوی دبی 
یک فرصت طلایی برای ایران است که اگر 
بتوانیم از این فرصت شش ماهه استفاده 
کنیم ارزآوری بالایی برای کشور به ویژه 

اصفهان خواهد داشت.
زمانی تاکید کرد: اصفهان پتانسیل های 
قوی دارد که در طول مدت برگزاری این 
نمایشگاه باید با برقراری ارتباط ها نسبت 

به توسعه صادرات ایران اقدام کرد.
به گفتــه وی، ۲۰۱۴ مترمربع از فضای 
نمایشگاه اکسپوی ۲۰۲۰ دبی به کشور 
ایران اختصاص داده شــده که اســتان 
اصفهان در طول ۶ مــاه برگزاری در یکی 
از سالن ها توانمندی های خود را به نمایش 

می گذارد.

    اکسپوی دبی فرصتی برای معرفی 
تولیدات اصفهان

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
اصفهان نیز در این نشست گفت: پاویون 
ایران در اکسپوی ۲۰۲۰ دبی اتفاق مهمی 
است اما باید از این فرصت و رخداد حداکثر 

استفاده برده شود.
حسن قاضی عسگر افزود: اکسپوی ۲۰۲۰ 
دبی فرصتی برای معرفی تولیدات، فرهنگ 
و هنر اصفهان و شکستن بی اعتمادی بین 

ایران و دبی است.
وی اضافه کرد: بایــد تمامی محصولات 
مزیت دار ایران و اصفهان در این نمایشگاه 
حضــور پیدا کننــد همچنیــن کمیته 
مستندسازی تشکیل و نسبت به این واقعه 

مهم تولید محتوا صورت بگیرد.

   اهداف گردشــگری با برگزاری 
نمایشگاه تجلی می یابد

شهردار اصفهان هم در ادامه این نشست 
خاطرنشان کرد: اصفهان ظرفیت بالایی 
در حوزه گردشگری دارد، یکی از راه های 
رسیدن به اهداف گردشــگری برگزاری 

نمایشگاه و حضور حداکثری است.
قدرت الله نوروزی با بیان اینکه نمایشگاه 
۲۰۲۰ دبی ظرفیتی برای حضور حداکثری 
شرکت کنندگان است، تصریح کرد: طی 

سه سال گذشته تمام تلاش ما بر این بود تا 
اصفهان در جایگاه واقعی خود قرار بگیرد و 
به عنوان محرک توسعه گردشگری نقش 

خود را ایفا کند.

   سال ۱۴00 سال سرنوشت سازی 
برای صنعت نمایشگاهی

مدیرعامل شرکت نمایشــگاه های بین 
المللی استان اصفهان هم در این نشست 
افزود: سال آینده سال سخت و سرنوشت 
سازی برای صنعت نمایشگاهی ایران است 
زیرا در سال ۹۹ شرایط خاصی بر صنعت 
نمایشگاهی حکمفرما شد؛ همچنین شیوع 
کرونا، تحریم ها و نوسانات اقتصادی قدرت 
اجرایی فعالان بخش خصوصی برای حضور 

در نمایشگاه ها را کاهش داد.
علی یارمحمدیان تاکید کــرد: برگزاری 
اکسپوی دبی می تواند تمامی بخش های 
اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی 
ایران را از گذرگاه نمایشــگاه در مســیر 
توسعه، پیشرفت و جهانی سازی قرار دهد.

وی با بیان اینکه اکسپو دبی برای نخستین 
بار در منطقه خاورمیانــه برگزار خواهد 
شد، گفت: به دلیل تأثیرگذاری بسیار در 
حوزه های تجاری، گردشــگری، علمی و 
فرهنگی اهمیت بســیار زیادی دارد این 
نمایشگاه بین المللی و معتبر رویدادی است 
که هر پنج سال یکبار در کشوری متفاوت 

برگزار خواهد شد.

در نشست بررسی ظرفیت های صادراتی استان در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی مطرح شد؛  

اکسپو دبی فرصتی برای معرفی ظرفیت های اصفهان به جهان

 اســتان اصفهان نقش پررنگی در برپایی پاویون ملی ایران 
در اکسپو دبی خواهد داشت و این حضور با محوریت شرکت 

نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان صورت خواهد گرفت.

      مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی ایران: اکسپوی دبی یک فرصت طلایی برای ایران است که اگر بتوانیم از این فرصت شش ماهه استفاده کنیم ارزآوری 
بالایی برای کشور به ویژه اصفهان خواهد داشت

ایسنا
گـــزارش
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 توسعه شبکه ارتباطی همراه اول 
در کاشان

مخابرات منطقه اصفهان در راستای توسعه همه جانبه عدالت 
ارتباطی و کسب رضایت مشترکان همراه اول، با احداث و 
بروزرسانی سایت های BTS در سطح شهرستان کاشان 
اقدام به توسعه زیرساختهای ارتباطی شبکه سیار در این 

شهرستان نمود.

 به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان،با تلاش خستگی 
ناپذیر  و برخاســته از تعصب ســازمانی کارکنان مخابرات منطقه 
اصفهان، احداث ســایت تلفن همراه قتلگاه  حضرت سلطانعلی ابن 
امام محمد باقر)ع( در مشــهد اردهال و نیز سایت های  روستاهای 
شــادیان، جزه ، ارمک ، ون ، یحیی آباد ، سار و قه با نصب تجهیزات 

مربوطه پایان یافت و  بهره برداری از آنها آغاز شد .
این سایت ها که در راستای رفع نیاز ارتباطی روستاهای مذکور و در 
سفر وزیر محترم ارتباطات و فناوری اطلاعات به شهرستان کاشان 
مصوب شده بود؛ از محل اعتبارات USO به ثمر نشسته و گامی مهم 

در جهت محرومیت زدایی روستایی محسوب می شود.
گفتنی است این طرح ها،علی رغم وجود چالش های بسیاری مانند 
شــرایط دشــوار تحریم، حضور در مناطق صعب العبور روستایی و 

شرایط جوی و آب وهوایی مناطق مختلف اجرایی شده است.

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان:

 گازرسانی به منطقه انارک اجرایی
 شده است

 مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان گفت: گازرسانی به منطقه 
انارک در شرق اصفهان با استفاده از سی ان جی آغاز شده و تاکنون 

۸00 مشترک از این نعمت بهره مند شده اند.

سید مصطفی علوی با اشاره به گازرسانی به منطقه انارک در شرق اصفهان 
اظهار داشت: این طرح از شش ماه گذشته در دســتور کار قرار گرفته و 

اجرایی شده است.
وی افزود: در حال حاضر گازرسانی به صورت سی ان جی در چهار شهر و 

سه روستای شرق استان اصفهان اجرایی شده است.

   استفاده ۸00 مشترک از نعمت گاز در انارک
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان با بیان اینکه در حال حاضر ۸۰۰ نفر در 
این مناطق اشتراک مصرف گاز را دریافت کرده اند، ابراز داشت: علمک های 

گاز برای این افراد نصب شده و از مهر ماه از نعمت گاز بهره مند شده اند.
وی با بیان اینکه چوپانان، چاه ملک و قادر آباد نیز در این طرح از نعمت گاز 
بهره مند شدند، ادامه داد: برای دو روستای جعفرآباد و ابراهیم آباد نیز در 

سال ۱۴۰۰ برنامه ریزی برای گازرسانی را در دستور کار داریم.

   استفاده از گاز فشرده برای گازرسانی به انارک
علوی با بیان اینکه برای بهره برداری از طرح گازرســانی به شرق استان 
تاکنون ۳۰ میلیارد تومان هزینه شده است، ابراز داشت: در این طرح گاز را 
فشرده کرده و به صورت سی ان جی در شبکه مصرف خانگی این شهرستان 

تزریق می کنیم.
وی با تاکید بر اینکه تهیه گاز فشرده پروژه ای سخت و حساس است، گفت: 
از این رو از شهروندان درخواست داریم گاز توزیع شده را آنطور که در برنامه 

ریزی مصرف در نظر گرفته شده است، مورد استفاده قرار دهند.

ارتباطـــات

گــــزارش

102 فقره سرقت در پرونده موبایل قاپ های اصفهان 
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از دستگیری اعضای باند ۳نفره 
ســارقان موبایل قاپ در عملیات کارآگاهان این پلیس و اعتراف آن ها به ۱۰۲ 
فقره سرقت خبر داد. سرهنگ  حسین ترُکیان  بیان داشت: در پی وقوع چندین 
فقره سرقت موبایل توسط سرنشینان یک دستگاه موتورسکلت و شکایت مال 
باختگان، موضوع در دســتور کار ویژه کارآگاهان اداره مبارزه با سرقت پلیس 
آگاهی اســتان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: تیم ویژه ای از کارآگاهان مجرب 
پلیس آگاهی استان تحقیقات تخصصی خود را بر روی پرونده مذکور آغاز کردند 
و با تلاش شبانه روزی در خصوص بررسی صحنه های جرم و مقایسه شیوه های 
سرقت توسط متهمان با شیوه سرقت توسط افراد سابقه دار سرانجام هویت یکی 

از سارقان که در بیشتر سرقت ها نیز حضور داشت به دست آمد.

تصادف کامیون و نیسان در  اصفهان  
رئیس پلیس راه استان از تصادف یک نیسان با کامیون در محور  کاشان-قم  و فوت 
یک نفر و مجروح شدن فرد دیگری خبر داد. سرهنگ  اصغر زارع  بیان داشت: پس 
از اعلام یک مورد تصادف منجر به فوت در آزاد راه  امیرکبیر  ، بلافاصله ماموران 
پلیس راه  کاشان-قم  به محل حادثه اعزام شدند.وی افزود: در این حادثه یک 
کامیون با وانت نیسان تصادف کرده بود که متاسفانه راننده کامیون در دم فوت 
و راننده نیسان نیزبه شدت مجروح شد.رئیس پلیس راه اصفهان ادامه داد: علت 
وقوع این حادثه رانندگی توسط کارشناسان تصادفات جاده ای، در دست بررسی 
است و اعلام خواهد شد.سرهنگ اصغر زارع از رانندگان خواست، حتما با سرعت 
مجاز و مطمئنه حرکت کنند و هر گاه احساس خستگی و خواب آلودگی داشتند 

در مکانی امن توقف و پس از رفع خستگی به ادامه مسیر بپردازند.

 کشف 5 قبضه سلاح شکاري غیر مجاز در نجف آباد 
فرمانده انتظامي شهرستان  نجف آباد  از دستگیري ۵ متهم و کشف ۵ قبضه 
سلاح شکاري غیر مجاز در این شهرستان، خبر داد. سرهنگ  محمدحسین 
باباکلاني در تشریح این خبر گفت: در پي خبر واصله مبني بر نگهداري سلاح 
غیر مجاز توسط فرد یا افرادي در شهرستان  نجف آباد ، موضوع در دستور 
کار ماموران کلانتري ۱۸ این شهرستان، قرار گرفت.وي افزود: ماموران پس 
از شناسایي محل هاي مورد نظر و هماهنگي با مراجع قضائي در بازرسي 
هاي صورت گرفته، موفق به کشف ۵ قبضه سلاح شکاري از این افراد شدند.

فرمانده انتظامي شهرستان نجف آباد در پایان تصریح کرد: در این رابطه ۵ 
متهم دستگیر و پس از تشکیل پرونده مقدماتي به مراجع قضائي معرفي 

شدند.

اعتراف سارق قطعات خودرو در نجف آباد
فرمانده انتظامی شهرستان نجف آبادخبر داد: در پی وقوع چندین فقره سرقت 
قطعات خودرو در مناطق مختلف شهر  نجف آباد ، بررسی موضوع در دستور کار 
ماموران این فرماندهی قرار گرفت. سرهنگ  محمدحسین باباکلانی گفت: ماموران 
کلانتری ۱۷ نیمه شب گذشته حین گشت زنی، فردی را در حال بازکردن کاپوت 
یک دستگاه خودرو مشاهده و طی عملیاتی غافلگیرانه او را دستگیر کردند. وی 
ادامه داد: فرد دستگیر شده هنگامی که با مستندات پلیس روبه رو شد به ۲۰ فقره 
سرقت قطعات خودرو در شهر  نجف آباد  اعتراف کرد. سرهنگ باباکلانی با اشاره به 
تحویل متهم به مراجع قضائی از شهروندان خواست، از پارک خودرو در محل های 
تاریک و کم تردد خودداری و وسایل نقلیه خود را به تجهیزات ایمنی مانند قفل 

مرکزی و دزدگیر، قفل پدال و قفل فرمان مجهز کنند.
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زمستان ٩٨ بود که سر و کله اش پیدا شد و حالا بعد از یکسال 
رنگ عوض کرده و قوی تر شده؛ کرونای انگلیسی ویروس جهش 

یافته ای که نگرانی های زیادی ایجاد کرده است.

با تست های معمولی 
می توان ابتلای فرد 
به کرونا را تشخیص 
داد اما نوع ویروس 

قابل تشخیص نیست 
و نیازمند توالی یابی 
ژنتیکی و تست های 

بیشتر هستیم که 
انجام این روش ها 

هزینه و زمان بیشتری 
دارد و اکنون چند 
آزمایشگاه مرجع 

توالی یابی ژنتیکی را 
انجام می دهند.

پاسخ  به درخواست استفاده از داروی »آیورمکتین« در درمان کرونا
 چند روز پیش فاطمه محمدبیگی، نماینده مردم قزوین و عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس از عدم حمایت 
ستاد ملی مقابله با کرونا از توزیع داروی ضدانگل آیورمکتین برای درمان کرونا انتقاد و اظهار کرد: چرا وقتی 
دانشمندان قزوینی موفق شدند که داروی ضدکرونای آیورمکتین را تولید کنند و با اینکه این دارو ثبت شده است؛ 

این دارو دپو شده و اجازه توزیع ندارد و در ناصرخسرو با قیمت میلیونی فروخته می شود؟این اظهارات با واکنش های 
زیادی روبرو شد، در نهایت کیانوش جهانپور، سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: ایورمکتین چندین دهه است یک 

داروی ضد انگلی مورد تایید FDA  )سازمان غذا وداروی آمریکا( برای درمان چند بیماری گرمسیری است؛ کشف جدیدی 
نشده و استفاده از آن در کرونا نیز کماکان با علامت سوال مواجه است.وی افزود: تولید و توزیع آن در کشور نیازمند طی روال 

قانونی و اخذ پروانه تولید از سازمان غذا و داروست. جهانپور تصریح کرد: ایورمکتین به عنوان یک درمان بالقوه مبتنی بر بررسی های in vitro )آزمایشگاهی( 
علیه کرونا پیشنهاد شده، اما سطح داروی مورد استفاده در شرایط in vitro بسیار بیشتر از آن است که در داخل بدن با دوزهای دارویی ایمن بدست آمده 
است. آزمایش های بالینی مختلف ایورمکتین در حال انجام است اما نتایج موجود عموماً از آزمایشات منتشر نشده یا دارای کیفیت پایین است. از آنجا که 
بسیاری از مداخلات توسط داده های با کیفیت پشتیبانی نمی شوند، فعلاً از ایورمکتین خارج از آزمایشات بالینی استفاده نمی شود.سخنگوی سازمان غذا 

و دارو خاطرنشان کرد: ایورمکتین البته فارغ از هیاهو در کمیته علمی ستاد کرونا در ایران هم در دست بررسی است.

بحران کرونا در خوزستان "مرگبارتر" شد
 رئیس مجمع نمایندگان خوزستان با اشاره به درخواست رؤسای ۶ بیمارستان بزرگ خوزستان برای قرنطینه 
استان گفت:  به عنوان رئیس مجمع نمایندگان  از رئیس جمهور درخواست می کنم که تعطیلی دوهفته ای و 

قرنطینه استان  را تأیید کند.
داود رئیسی درباره جزئیات کرونا در شهرستان هندیجان اظهار داشت: امروز 4 بیمار بدحال مبتلا به کرونا در 

بیمارستان شهدای این شهرستان بستری شدند که همگی از یک خانواده بودند.
وی با بیان اینکه موارد روزانه مثبت سرپایی که در منزل مراقبت و قرنطینه می شوند در حال افزایش است، افزود: سوش 

جدید این ویروس موسوم به نوع انگلیسی، واگیری بسیار بیشتری دارد، ویروس کرونا اکنون به همه نقاط استان رسیده است 
و نتایج رعایت نکردن شیوه نامه های بهداشتی از سوی مردم قطعاً فاجعه بار خواهد بود. رئیس مرکز بهداشت شرق اهواز درباره آمار کرونایی های اهواز 

گفت: آمار مراجعه مردم به مراکز نمونه گیری منتخب شهر اهواز نسبت به 2 هفته گذشته 10 برابر شده است.
امرالله مردانی اظهار داشت: ویروس جهش یافته انگلیسی علائمی همچون سردرد، کوفتگی بدن، آبریزش بینی و گلودرد به همراه دارد.

وی اضافه کرد: در شرایط موجود، چیزی به عنوان سرماخوردگی نداریم و هر کسی که این علائم را داشت به کرونا مبتلا شده است مگر اینکه جواب 
تستش منفی اعلام شود.

سلامت

میزان سرایت کرونای 
انگلیسی چقدر است؟

بر اساس گفته متخصصان 
در انگلیس قدرت ســرایت 
و بیمــاری زایــی ویروس 
جهش یافتــه افزایش پیدا 

کرده است.
رییسی سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا 
گفت:  کسی که ویروس کرونای معمولی 
داشت در یک جمع می توانست دو تا سه نفر 
را مبتلا کند اما اگر فرد به ویروس انگلیسی 
مبتلا باشد، هفت تا 10 نفر همزمان مبتلا 
می شوند. زیرا قدرت سرایت بسیار بالاست 
اما اگر درســت ماســک بزنیم و فاصله را 
رعایت کنیم و تهویه مناسب وجود داشته 

باشد، می توانیم پیشگیری کنیم.
وی گفــت: متاســفانه میــزان رعایــت 
دســتورالعمل ها افت قابل توجهی داشته 
اســت و در میانگین کشــوری 14 درصد 
کاهش داشتیم، در برخی استان ها میزان 
رعایت دستورالعمل ها به شدت افت کرده 
است، در عین حال در قسمت های مختلف 
هر استان هم میزان رعایت دستورالعمل ها  
فرق دارد. به عنوان مثال اگر میزان رعایت 
دســتورالعمل در تهران ۷0 درصد باشد، 
وقتی به مترو یا بازار می روید، دستورالعمل 
های بهداشتی این میزان رعایت نمی شود.

نمی توان در برابر ویروس ها دیوار بلندی 
کشید

کیانوش جهانپور رئیس مرکز اطلاع رسانی 
و روابط عمومی وزارت بهداشت در گفت و 
گو با باشگاه خبرنگاران  بیان کرد: پیش از 
این هم بارها از ســوی وزیر بهداشت اعلام 
شــده بود که نمی توان دیوار بلندی دور 
مرزهای کشــور در برابر ویروس ها کشید 
و فقط با اعمال محدودیت هــا روند ورود 
ویروس جهش یافته به ایران کندتر از برخی 
کشورها بود و مواردی در برخی استان های 

کشور مشاهده شد.
وی ادامه داد: ویروس جهش یافته قدرت 
ســرایت و ٣0 تا ٣۵ درصد میزان بیماری 
زایی بالاتری دارد و در روزهای آینده اخبار 
بیشتری به دنبال افزایشی سرایت بیماری 

خواهیم شنید.
استفاده از دو ماسک روی هم و پرهیز 
از تجمعات؛ فرمولی بــرای مقابله با 

کرونای انگلیسی
جهانپور بیان کرد: همچنان تداوم و تشدید 
مراقبت ها و محدودیت ها در مبادی ورودی 
مرزها علاوه بر محدودیت هوشــمند در 

داخل کشور به جدیت دنبال می شود. رئیس 
مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
بهداشــت ادامه داد: روش های پیشگیری 
همان روش های قبلی است و  حتی استفاده 
از یک ماســک پارچه ای روی ماسک یک 
بار مصرف توصیه می شود و فاصله گذاری 
فیزیکی که بارها در ماه های گذشته بر آن 

تاکید شد باید مورد توجه قرار گیرد.
وی ادامه داد: دورهمی هــا و مهمانی ها و 
تجمعات نباید برگزار شــوند و سفرهای 
برون و درون شهری باید کاهش پیدا کند 
و همه اینها اقدامات پیشگیرانه ای است که 
می تواند شــیوع بیماری را کاهش دهد و 
زنجیره انتقال بیماری را قطع کند تا بهار را 

با روزهای سخت شروع نکنیم.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی 
وزارت بهداشت عنوان کرد: با ورود به پیک 
چهارم این احتمال وجــود دارد که تجربه 
بدی داشــته باشــیم و حتی این نگرانی 
وجود دارد که تجربه پیک چهارم کرونا از 
پیک های قبلی سخت تر باشد و به منظور 
کنترل بیماری محدودیت ها با صلاحدید و 
تصویب ستاد ملی مقابله با کرونا سخت تر 
خواهد شد، باتوجه به اینکه محدودیت ها 
هوشمند است ما در خوزستان شاهد اعمال 

محدودیت های هوشمند هستیم.
کرونای انگلیسی را چگونه می توان 

تشخیص داد؟
 رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی 
وزارت بهداشت درباره تشخیص  کرونای 
انگلیسی بیان کرد: با تست های معمولی 
می توان ابتلای فرد به کرونا را تشــخیص 
داد اما نوع ویروس قابل تشــخیص نیست 
و نیازمند توالی یابی ژنتیکی و تست های 
بیشتر هستیم که انجام این روش ها هزینه و 
زمان بیشتری دارد و اکنون چند آزمایشگاه 
مرجع توالــی یابی ژنتیکــی را انجام می 
دهند.وی ادامه داد: احتمال افزایش تعداد 

آزمایشگاه ها برای توالی یابی ژنتیکی وجود 
دارد و اکنون موارد مشــکوک برای تست 
NGS یا توالی یابی ژنتیکی به آزمایشگاه 
های مرجع ارسال می شود ودستگاه های 
لازم برای توالی یابی ژنتیکی در کشور به 
میزان کافی وجود دارد اما نیاز به توالی یابی 
برای همه نمونه ها نیست.جهانپور گفت: 
تعداد افراد مبتلا به کرونای انگلیسی بیش از 
آمارهای اعلامی بوده و آمارهای اعلام شده 
موارد قطعی شناسایی شده  است و ما فقط 
موارد قطعی شناسایی شده را که توالی یابی 
ژنتیکی برایشان انجام شده است می توانیم 

در آمار اعلام کنیم.
وی گفت: در مواردی که شرح حال و علائم 
بالینی شدیدتر باشد و پزشکان مشکوک 
به کرونای انگلیسی در فردی شوند، نمونه 
تســت فرد برای توالی یابی به آزمایشگاه 
ارجاع داده می شــود. خوشبختانه تاکنون 
مواردی از ویروس جهش یافته آفریقایی و 

برزیلی در کشور گزارش نشده است.
کرونای انگلیسی در کمین جوانترها 

و کودکان
کرونای چینی با همه بدی هایش اما یک 
حسن داشت چرا که کمتر سراغ کودکان 
و کم سن و ســال ها می رفت اما کرونای 
انگلیسی خوی وحشــیانه دارد و تاکنون 
دو کودک در خوزستان جان خود را بر اثر 
ابتلا به کرونای انگلیسی از دست داده اند.

طبرســی رئیس بخش عفونی بیمارستان 
مسیح دانشوری با بیان اینکه در حال حاضر 
ابتلای بچه ها و نوجوانان بیش از پیک های 
قبلی شده است، گفت: البته خوشبختانه 
هنوز عوارض شدید در کودکان و نوجوانان 
اعم از مرگ یا بستری نداشتیم و شدتی را 
که از ویروس انگلیسی در انگلیس مشاهده 
شده بود، هنوز ندیده ایم. در یک برهه ای که 
ویروس انگلیسی در آلمان شایع شد، حدود 
۵00 هزار کودک مبتلا شده بودند که نشان 

می دهد اگر لحظه ای غافل شــویم، این 
ویروس می تواند در آنی ما را غافلگیر کند.

وی ادامه داد: به هر حال ویروسی که آمده، 
جهش یافته اســت. حتی کســانی که در 
دوره های قبلی مبتلا شــده بودند و بهبود 
یافتند، ممکن اســت دوباره مبتلا شوند و 
شدید هم مبتلا شوند. در عین حال حتما 
باید رعایت کنیم تا غافلگیر نشویم. متاسفانه 
کرونا یک ویروس هزار چهره اســت و هر 
نوع علائمی را ممکن اســت شامل شود، 
اما داشــتن تنها تپش قلب و... نمی تواند 
علامت کرونا باشد، اگر کسی مجموعه ای از 
علائم اعم از تب، ضعف، سرفه، تنگی نفس، 
اسهال، احساس فشار روی قفسه سینه و ... 

را داشت، حتما برای تست مراجعه کند.
تست ســریع در مطب ها و قرنطینه 

اجباری مبتلایان کرونای انگلیسی
سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا در گفت 
و گو با با باشگاه خبرنگاران جوان اشاره به 
تمهیدات وزارت بهداشت برای پیشگیری 
از شیوع ویروس کرونای انگلیسی به صورت 
گســترده در کشــور اظهار کرد: حفاظت 
از مرزها یکــی از اقدامات اساســی برای 
پیشگیری از شــیوع کرونای انگلیسی در 
کشور است و به روسای دانشگاه های علوم 
پزشکی برای رصد و پیشــگیری از ورود 
افراد آلوده توصیه هــای لازم را کرده  ایم و 
دستورالعمل های بهداشتی برای حفاظت 
از مرزهای زمینی، دریایــی و هوایی ابلاغ 
شده است.سخنگوی ســتاد ملی مقابله با 
کرونا بیان کرد: بر این اســاس فردی که 
به کشور وارد می شــود، باید تست منفی 
کرونا داشــته باشــد همچنین اگر فرد از 
کشور اروپایی به ایران سفر کند در هنگام 
ورود به کشور در مبادی مرزی تست از او 
گرفته و توصیه می شود حتی اگر فرد تست 
 منفی کرونا دارد؛ 14 روز در منزل قرنطینه 

شود.

آخرین جزییات از وضعیت کرونای انگلیسی در کشور

وزیر بهداشت خبر داد: همه آنچه از پیشگیری تا تشخیص باید بدانید

 ورود ۲۵۰ هزار دوز واکسن کرونا به کشور
 تا پایان هفته

وزیر بهداشت از انعقاد تفاهم نامه با وزارت رفاه برای 
تحت پوشش بیمه قرار دادن دانشجویان علوم پزشکی 

و گروه های دستیاری خبر داد.
 سعید نمکی وزیر بهداشت در نوزدهمین آیین پویش »ره سلامت« از تفاهمی 
با وزارت رفاه درباره پوشش بیمه تامین اجتماعی خبر داد و گفت: قراردادی را با 
بیمه تامین اجتماعی تنظیم کردیم تا مجموعه دستیاری و دانشجوهای دکترا 
و کارشناسی ارشد در زمان تحصیل به عنوان پایه ای از بیمه تامین اجتماعی 

استفاده کنند و بتوانند در آینده کاری آنرا ادامه دهند.
نمکی درباره فرایند تزریق واکســن کرونا گفت: از فردا تزریق واکسن به100 
هزار نفر دیگر شروع می شــود. 2۵0 هزار دوز دیگر نیز در این هفته به کشور 
می رسد و همراه با کادر درمان، خانه سالمندان و سایر گروه های هدف در نوبت 
واکسیناسیون قرار خواهند گرفت و امیدوارم تا پایان اسفند گروه های هدف 

واکسینه شوند.
او درباره تولید واکسن داخلی گفت: تولید واکسن ملی به خوبی پیش می رود و 
در اردیبهشت آینده به عنوان یکی از تولید کنندگان مهم واکسن منطقه مطرح 
می شــویم. در تولید واکسن داخلی تولید واکســن را با جهش ها می سنجیم 
و اگر در هر جهش قدرت حمایتی واکســن تضعیف شد در جهت تقویت آن 
اقدام خواهیم کرد.نمکی در ادامه با تاکید بر توجه به وضعیت روحی و معنوی 
دانشجویان گفت:  رسالت ما فقط توسعه فضای دانشگاهی نیست بلکه  توجه به 
فضای روحی و معنوی دانشجو نیز مهم است؛ باید از روح لطیف چند بعدی و 
تاثیرپذیر از همه اتفاقات مراقبت کنیم.او افزود: چقدر می توانیم تعهد و اخلاق 
را در کنار علم آموزی در دانشجوها تقویت کنیم؟ چقدر می توانیم پایبندی به 
سرزمین را تقویت کنیم؟ چه کنیم که یک روستازاده عاشق سرزمین فیلش 
بعد از دو سال یاد هندوســتان می کند و ای کاش یاد هندوستان می کرد! یاد 
آمریکا و انگلیس و اســترالیا می کند! چرا این فاجعه ملی را که دارد اتفاق می 
افتد بازنگری نمی کنیم؟وزیر بهداشت افزود: پسر من دانشجوی شریف است 
و می گوید یکی از دانشجوها هم حاضر به ماندن نیست و متاسفانه اساتید هم 
تسهیل کننده رفتن می شوند. این خون دل دارد چرا که سرمایه های عظیم 
ملی دارند می روند.او با بیان اینکه یادآوری بعد فرهنگی و تاریخی به دانشجوها 
مغفول مانده گفت: هرگز سعی نکردیم به این دانشجو بعُد فرهنگی و اجتماعی و 
تاریخی را یادآوری کنیم و به او بگوییم وابسته به اقلیمی هستیم که فقر و تنگ 
دستی می طلبد به دیگران کمک کند. ما روح معنویت و انسان دوستی را در 
او تقویت نکردیم.نمکی اضافه کرد: اگر این غفلت توسعه پیدا کند در آینده در 
منابع انسانی تهی دست ترین خواهیم شد. دانشجو و نخبه را نباید راند، نباید زد، 
بلکه  باید او را نواخت،  جذب کرد و هنرمندانه در کشور نگه داشت. جذب دانشجو 
هنر، عشق، معرفت و الگو می خواهد و متاسفانه خیلی از الگوها را هم از دست 
دادیم.او با بیان اینکه مرحله تازه ای از شیوع ویروس شروع شد گفت: از مدت ها 
پیش به همکارانم اعلام کردم که خود را برای یکی از سخت ترین یورش های 
ویروس جهش یافته آماده کنند. امروز همه جا درگیر هستند. دیشب از بیرجند 
دو کیس جدید گزارش شدند.  اما همکاران من کاملا آماده هستند و مردم باید 
بدانند که این ویروس به رقم آنکه انگلیسی ها گفتند؛ قدرت سرایت چندین 
برابری دارد و هم قدرت بیماری زایی و جوانترها را بیشتر گرفتار می کنند، در 
خوزستان دو کودک یک ساله و ۹ ساله براثر کرونای جهش یافته فوت کردند.

نمکی ضمن گلایه مندی از کسانی که پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کنند 
گفت:  به شدت از کسانی که پروتکل ها را رعایت نمی کنند گله مند هستم و با 
کسانی که با پروتکل شکن ها برخورد نمی کنند گله مندتر هستم. ما ابزار نداریم.

وزیر بهداشت گفت:  ما از برخی اتفاقات کشور اطلاع نداریم. دیشب در ایلام خانم 
جوان بارداری اینتوبه شد، با سزارین بچه را به دنیا آوردیم و نمی دانم این بچه 
از نعمت مادر برخوردار خواهد شد؟ ما کی برای تردد از مرزها به سمت عتبات 
و برگشت از آن اجازه دادیم؟ چه کسی از من در این رابطه نامه گرفت؟ کجا با 

برخی از این ترددها موافقت کردم؟

گزارش

هشدار حریرچی در 
مورد ۲۵ روز آینده

معاون کل وزارت بهداشت گفت: 
اگــر تــا 2۵ روز آینــده بتوانیم 
شــیوه نامه های بهداشــتی را به 
درستی رعایت کنیم، عید نوروز 

آرامی خواهیم داشت.
ایرج حریرچــی با بیــان اینکه 
ویروس انگلیسی بسیار تهاجمی و 
از مرزها وارد خوزستان شده است، 
افزود: تعداد مراجعه کنندگان به 
مراکز درمانی از 200 نفر در روز به 
٣ هزار و ۵00 نفر در این استان و 
تعداد بستری ها در مقایسه با یک 
ماه پیش از 100 نفر به هزار و 100 

نفر افزایش یافته است.
معاون کل وزارت بهداشت تاکید 
کرد: با توجه به اینکه نسبت ابتلاء 
در عراق 10 برابر شــده اگر شیوه 
نامه های بهداشتی در خوزستان 
و استان های مرزی رعایت نشود 
ممکن است چنین فاجعه ای در 

این استان ها رخ دهد.
وی گفت: عامل تشــدید کننده 
ویروس انگلیسی رعایت نکردن 
شــیوه نامه های بهداشتی است 
و متأســفانه در برخی شهرهای 
خوزستان اســتفاده از ماسک به 
زیر ۵ درصد و نزدیک صفر رسیده 

است.
حریرچــی افــزود: در حالی که 
باید در 11 شهرستان خوزستان 
مقررات شهرهای قرمز رعایت شود 
این دستورالعمل ها نه در بازار، نه در 
صنوف و نه در برخی دستگاه های 

دولتی رعایت نمی شود.
وی گفت: اکنون شیوه نامه ها ۵0 
درصد در شهرهای قرمز خوزستان 

رعایت می شود.
حریرچی افزود: تردد به خارج از 
استان خوزســتان و ورود به این 
استان و تردد بین شهری ممنوع 
شده است و مرزها بسته شده اند 
اما برخی پروازها و ترددهای بین 
استان انجام می شود و برخی بازارها 
و پاساژها باز هستند و دستفروشی 
به صورت کامل انجام می شــود.

وی گفت: برای مقابله با ویروس 
کرونا هیچ راهی جز رعایت شیوه 
نامه های بهداشــتی و تشــدید 
محدودیت ها وجود ندارد.حریرچی 
افزود: اکنون فشــار سنگینی به 
بیمارســتان های خوزستان وارد 
شده که ممکن است در خدمت 
رسانی دچار مشکل قابل توجهی 
شویم.وی گفت: خوزستان به خیز 
سوم بیماری کرونا وارد شده و در 
استان آذربایجان غربی نیز روند 
ابتلاء صعودی اســت.حریرچی 
افزود: اکنون حدود 1٣0 کشــور 
حتی یک واکسن کرونا نیز دریافت 
نکرده اند و فقط 2 و ۷ دهم درصد 
مردم جهان یک دوز واکسن تزریق 
کرده اند.وی گفــت: پیش بینی 
می شــود فرآیند واکسیناسیون 
در کشــورهای با درآمد متوسط، 
یک تا دو ســال و در کشورهای 
فقیر تا سال 202۷ میلادی زمان 
ببرد.حریرچی افزود: تا آن زمان 
باید شــیوه نامه های بهداشــتی 
رعایت شــود و اگــر در 2۵ روز 
آینده این شیوه نامه ها را رعایت 
کنیم عید نــوروز آرامی خواهیم 
داشــت.وی گفت: در آمریکا هر 
10 روز یک بار تعــداد مبتلایان 
به ویــروس انگلیســی دو برابر 
می شود و در انگلیس بیش از ۹۵ 
درصد، فرانسه بیش از ۶0 درصد 
و کشــورهای دیگر اروپای غربی 
حدود ۵0 درصد مــوارد بیماری 
کرونا بــر اثر ویروس انگلیســی 
است.حریرچی افزود: پیش بینی 
می شود در سه ماه آینده ویروس 
 غالب همــه دنیا نوع انگلیســی

 باشد.
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گرفتگی عضلات پا در خواب یا افتادگی مچ پا

گرفتگی پا که به آن چارلی هورس نیز گفته می شود، اسپاسم های 
کنترل نشده ای در عضلات پا است که ممکن است دردناک باشد. 
گرفتگی به طور معمول در عضلات ساق پا رخ می دهد، اگرچه ممکن است در ران ها یا 
پا نیز ظاهر شود.بیشتر اوقات، کشش های ساده ممکن است به کاهش گرفتگی عضلات 
کمک کند. روش های درمانی و پیشگیری دیگری نیز وجود دارد که باید امتحان کنید. هر 
کسی که مرتباً با گرفتگی پا دست و پنجه نرم می کند، باید برای تشخیص کامل به پزشک 

مراجعه کند.
علل و عوامل خطر گرفتگی عضلات پا در خواب

در بخشهای زیر دلایل احتمالی گرفتگی عضلات پا در خواب و عوامل خطری که باعث می شود فرد 
بیشتر دچار این مشکلات شود، مورد بحث قرار می گیرند.

عضلات خسته 
با توجه به مروری در مورد علت گرفتگی عضلات پا در خواب، تحقیقات موجود نشــان می دهد که 
خستگی عضلات دلیل اصلی آن است. بعد از انجام فعالیت های بیشتر از حد معمول، ورزشکاران بیشتر 

دچار گرفتگی پا می شوند.
ایستادن به مدت طولانی در طول روز، که در بسیاری از مشاغل رایج است، ممکن است باعث خستگی 

عضلات شود.
بی تحرکی در طول روز 

نظریه برجسته دیگر این است که نشستن به مدت طولانی، مانند کار روی میز، ممکن است باعث کوتاه 
شدن عضلات در طول زمان شود.این عدم تحرک جسم در صورتی که فرد برای مدتی عضلات خود 
را کشیده نکرده است، ممکن است خطر گرفتگی عضلات را افزایش دهد و این موارد معمولاً در شب 

هنگام در رختخواب رخ می دهد.
وضعیت بدن

نشستن یا خوابیدن به روشی خاص که حرکت یا جریان خون در پاها را محدود کند، مانند استراحت 

یک پا بر روی پای دیگر یا چهارزانو نشستن، ممکن است منجر به گرفتگی عضلات پا در خواب شود.
سن بالاتر 

با افزایش سن، ممکن است گرفتگی عضلات پا در خواب بیشتر شود.
بارداری

همچنین ممکن است ارتباطی بین بارداری و گرفتگی عضلات پا در خواب وجود داشته باشد، که ممکن 
است به دلیل افزایش نیازهای غذایی یا تغییرات هورمونی در بدن در دوران بارداری باشد.

عارضه جانبی دارو 
بسیاری از داروها گرفتگی عضلات را به عنوان یک عارضه جانبی ذکر می کنند. تعداد کمی از داروها به 

طور مستقیم با گرفتگی عضلات پا ارتباط دارند، از جمله موارد زیر:
ســاکاروز آهــن وریدی،ناپروکســن،تری پاراتاید )فورتئو(،رالوکســیفن )اویســتا(،لووالبوترول 

)Xopenex(،آلبوترول / ایپراتروپیوم )کامبیونت(،استروژن هاي کنژوگه،پرِگابالین )لیریکا(
عارضه های پزشکی

برخی از شرایط پزشکی مزمن ممکن است فرد را در معرض گرفتگی مزمن عضلات پا قرار دهد، از 
جمله:

بیماری قلب و عروقی،دیابت،اختلال مصرف الکل،نارسایی کلیه،نارسایی کبد،تنگی کانال کمری،کف 
پاهای صاف،کم کاری غده ی تیروئید،آماس مفصلی استخوانی،آسیب عصبی،

اختلالات عصبی
هر کسی که فکر می کند یکی از این شرایط ممکن است دلیل گرفتگی عضلات پا در او باشد، باید برای 

کسب اطلاعات بیشتر یا راهنمایی با پزشک صحبت کند.
درمان های گرفتگی عضلات پا

درمان گرفتگی عضلات پا در خواب، در لحظه بروز آن، ممکن اســت به فرد کمک کند تا بیشــتر 
استراحت کند.

این درمان های خانگی برای یافتن آرامش در لحظه پیشنهاد می شوند:

کشــش 
آرام عضله،ماساژ ناحیه با دست،استفاده از غلتک کف 

برای ماساژ پا.
انعطاف پذیری و انعطاف ناپذیری پا برای کمک به گسترش عضلات پا، بکارگیری گرما در ناحیه،

مصرف داروهای ضد التهاب غیر استروئیدی )NSAIDs( مانند ایبوپروفن یا آسپرین به بهبود گرفتگی 
عضلات کمک نمی کند، زیرا گرفتگی عضلات ارتباطی با التهاب ندارد. این داروها ممکن است درد 

ناشی از گرفتگی را از بین ببرند اما گرفتگی را تسکین نمی دهند.
افتادگی مچ پا

افتادگی مچ پا شامل ســختی در بلند کردن قسمت جلوی پا اســت، که می تواند هنگام راه رفتن 
چالش هایی ایجاد کند. این یک علامت رایج مالتیپل اسکلروزیس )ام اس( است، اما همچنین می تواند 
توسط سندرم های عصبی دیگر یا آسیب فیزیکی به یک عصب ایجاد شود.افرادی که این علائم را دارند، 
با بلند کردن زانو، جوری که انگار از پله ها بالا می روند، راه می روند. سایر علائم مربوط به عضله و اعصاب 
MS می تواند چالش های ارائه شده توسط این بیماری را تشدید کند.گزینه های درمانی زیادی وجود 
دارد، از بریس گرفته تا فیزیوتراپی و جراحی. این روش ها ممکن است به طور کامل راه رفتن طبیعی را 
بازیابی نکنند، اما اغلب می توانند علائم را به میزان قابل توجهی کاهش دهند و راه رفتن را آسان کنند.
www.medicalnewstoday.com : منبع
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Khesht oilfield to 
reach early production 
by late Sep.
Managing director of Iranian 
Central Oil Fields Company 
(ICOFC) has said that early 
production from Khesht oilfield 
in central Fars Province will be 
realized in the first half of the next 
Iranian calendar year (March 
21-September 22), Shana 
reported.According to Ramin 
Hatami, the field’s development 
project will be completed by 
the end of the next year (March 
2022) when its daily production 
will reach 20,000 barrels. “The 

early phase of the field will be 
operational in the first half of 
next year with the launch of three 
wells, and the produced oil will 
be sent to Nargesi Center via a 
10-inch pipeline,” Hatami said.
When fully developed, the field 
will have five operational wells, 
the official said.Khesht oil field 
is being developed by South 
Zagros Oil and Gas Production 
Company, which is a subsidiary 
of National Iranian Central Oil 
Company.Earlier this year, the 
Head of the Iranian Parliament’s 
Energy Committee Fereydoun 
Abbasi visited Khesht oilfield’s 
development project to monitor 
the project’s development.

 S. Korea 
Agrees to 
Unfreeze 
Iran’s Assets
 The Central Bank of Iran 
said it has reached an 
agreement with South 
Korea on the release of 
frozen Iranian assets in 
the East Asian country.
The governor of the 
Central Bank of Iran 
and South Korea’s 
ambassador to Tehran 
have held a meeting 
at the request of the 
Korean embassy, 
reaching an agreement 
on how to release and 
spend part of Iran’s 
assets blocked in South 
Korea, according to the 
CBI’s public relations 
department.
It said the two sides have 
come to an agreement 
on transferring the 
Iranian financial 
resources to certain 
destinations, as 
South Korea has been 
informed about the 
CBI’s decisions about 
the volume of the 
transactions and the 
destination banks.
The South Korean 
ambassador has 
reportedly expressed 
Seoul’s readiness 
to take whatever 
measures necessary to 
use all of Iran’s financial 
resources in South 
Korea “without any 
limits”.
CBI chief Abdolnaser 
Hemmati has welcomed 
a shift in South Korea’s 
policy, saying, “Although 
the Islamic Republic 
of Iran welcomes a 
change in the stances of 
countries and increased 
cooperation, the 
(Iranian central) bank’s 
legal actions to demand 
compensation for non-
cooperation from the 
Korean banks in recent 
years will remain in 
place.”
The top Iranian banker 
has made it clear that 
South Korea should 
make a great deal of 
effort to make up for the 
negative attitude it had 
taken in the past.
Iran has been pressing 
South Korea to release 
between $6.5 billion 
and $9 billion dollars 
in funds that had been 
frozen since 2018 
when the US imposed 
its unilateral sanctions 
on Iran.The release of 
the funds is believed 
to enable Tehran to 
purchase medicine and 
medical equipment 
needed to fight the 
coronavirus pandemic.
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By Armida Salsiah 
Alisjahbana
Beyond ensuring 
that hospitals 
and healthcare 
facilities continue 
to function, 

energy supports the 
systems and coping 
mechanisms we rely on to 
work remotely, undertake 
distance learning and 
communicate essential 
health information. 
Importantly, energy will 
also underpin cold chains 
and logistics to ensure that 
billions of vaccines make 
their way to the people 
who need them most.
The good news is our 
region’s energy systems 
have continued to function 
throughout the pandemic. 
A new report Shaping a 
sustainable energy future 
in Asia and the Pacific:  A 
greener, more resilient and 
inclusive energy system 
released today by the 
United Nations Economic 
and Social Commission 
for Asia and the Pacific 
(ESCAP) shows the energy 
demand reductions have 
mainly impacted fossil 
fuels and depressed oil 
and gas prices. Renewable 
energy development in 
countries across the 
region, such as China and 
India, has continued at a 
healthy pace throughout 
2020.
As the Asia-Pacific 
region transitions 
its energy system to 
clean, efficient and low 
carbon technologies, 
the emergence of the 

pandemic raises some 
fundamental questions. 
How can a transformed 
energy system help ensure 
our resilience to future 
crises such as COVID-19? 
As we recover from this 
pandemic, can we launch 
a “green recovery” that 
simultaneously rebuilds 
our economies and puts 
us on track to meet global 
climate and sustainability 
goals?
A clean and sustainable 
energy is central 
to a recovery from 
COVID-19 pandemic.  
By emphasizing the 
importance of the SDGs as 
a guiding framework for 
recovering better together, 
we must focus on two 
critical aspcets: 
First, by making 
meaningful progress on 
the SDGs, we can address 
many of the systemic 
issues that made societies 
more vulnerable to 
COVID-19 in the first place 
– health, decent work, 
poverty and inequalities, 
to name a few.
Second, by directing 
stimulus spending to 
investments that support 
the achievement of the 
SDGs, we can build back 
better. If countries focus 
their stimulus efforts 
on the industries of the 
past such as fossil fuels, 
we risk not creating the 

jobs we need, or moving 
in the right direction to 
achieve the global goals 
that are critical to future 
generations. The energy 
sector offers multiple 
opportunities to align 
stimulus with the clean 
industries of the future.
The evidence shows that 
renewable energy and 
energy efficiency projects 
create more jobs for the 
same investment as fossil 
fuel projects. By increasing 
expenditure on clean 
cooking and electricity 
access, we can enhance 
economic activity in rural 
areas and bring modern 
infrastructure that can 
make these communities 
more resilient and 
inclusive, particularly for 
the wellbeing of women 
and children.
Additionally, investing in 
low-carbon infrastructure 
and technologies can 
create a basis for the 
more ambitious climate 
pledges we need to reach 
the Paris Agreement 
targets of a 2-degree 
global warming limit. On 
this note, several countries 
have announced carbon 
neutrality, demonstrating 
a long-term vision 
and commitment 
to an accelerated 
transformation to 
sustainable energy. 
Phasing out the use of coal 

from power generation 
portfolios by substituting 
with renewables, ending 
fossil fuel subsidies, and 
implementing carbon 
pricing are some of the 
steps we can take.
The COVID-19 crisis has 
forced us to change many 
aspects of our lives to keep 
ourselves and our societies 
safe. It has shown that we 
are more adaptive and 
resilient than we may have 
believed. Nevertheless, 
we should not waste 
the opportunities this 
crisis presents for 
transformative change. It 
should not deflect us from 
the urgent task of making 
modern energy available 
to all and decarbonizing 
the region’s energy system 
through a transition 
to sustainable energy. 
Instead, it should provide 
us with a renewed sense of 
urgency.
We must harness the 
capacity of sustainable 
energy to rebuild our 
societies and economies 
while protecting the 
environment in the pursuit 
of the 2030 Agenda for 
Sustainable Development.
Armida Salsiah 
Alisjahbana is Under-
Secretary-General of 
the United Nations and 
Executive Secretary of 
ESCAP

Regional Electricity 
Conference opens in Tehran
8th Regional Conference on Electricity Distribution 
opened in Tehran on Monday.Encouraging researchers, 
managers and experts to provide applied articles, 
inspiring managers and experts to carry out scientific 
and practical activities in accordance with the 
knowledge of the day and the global approach to energy 
and documenting its outcome as an article, and creating 
an appropriate and motivational atmosphere for 
managers and experts to promote the scientific and 
practical going activities and authentic scientific 
communities around the world are of the goals of  
8th Regional Conference on Electricity Distribution.
Attracting more participation of graduate and 
postgraduate students to choose applied thesis in the 
field of electricity distribution industry, encouraging 
managers and experts in distribution companies to 
investigate the problems of their respective companies, 
provide appropriate solutions and document them 
and encouraging managers, experts, and students 
to provide applicable projects for the growth and 
dynamism of the electricity distribution industry based 
on the geographical, social, and climate conditions of 
each region are of other goals of the conference.The 
secretariat of the international event, with careful 
survey, grants the regional holding permission of the 
event to some countries.

India may turn to Iran, 
Venezuela for oil imports
India is planning to resume the import of energy from 
countries such as Iran and Venezuela to counter the 
high crude prices by some producers, local media 
reported.India may make diplomatic efforts to organize 
oil-consuming countries against the Organization 
of the Petroleum Exporting Countries and its allies 
(OPEC+) as producers keep crude prices artificially 
high by restricting supply, and also plans to resume 
import of cheaper energy from countries such as Iran 
and Venezuela to counter the oil cartel, Hindustan Times 
quoted two officials as saying.
India’s domestic fuel prices have spiked because of 
rising energy demand after rapid recovery of major 
economies from the impact of the Covid-19 pandemic, 
but the oil cartel continues to restrict supply, which is a 
major concern for New Delhi, they said on condition of 
anonymity.“The current crisis is artificially created by oil 
producers. Diplomatic efforts are on to ease the supply 
situation,” one of the officials said.India has already 
requested OPEC and its allies, including Russia (together 
known as OPEC+) to immediately restore the output 
that was substantially cut to stabilize crude prices when 
the Covid-19 pandemic began raging and most of the 
global economies were under lockdowns, the officials 
said.The cartel, OPEC+, on April 12 last year announced 
a 9.7 million barrel per day cut in oil output, a 10th of the 
global output, from May 1, 2020, but did not adhere to 
the planned restoration of the supply reduction.“India 
can raise this matter at various forums such as Quad, a 
plurilateral platform involving the US, Japan, India and 
Australia. With the easing of tension at the border, New 
Delhi may also engage Beijing to have a common voice of 
the world’s four-five major oil consumers. South Korea 
could also be an ally on this matter of common interest,” 
one official quoted above said. India is the third-biggest 
oil consumer in the world after the US and China.The 
officials mentioned above said India can resume supply 
of cheaper oil from Iran from a virtual zero since 2019, 
and also augment imports from Venezuela. “The import 
curbs were imposed under pressure from the Trump 
government. Now, either the US will help to mitigate our 
energy crisis or we will act in the interest of our nation,” a 
second official said.According to Hindustan Times, India, 
which imports more than 80% of the crude it processes, 
imported about 23.5 million ton of Iranian crude, nearly 
a 10th of its requirement, in 2018-19.

The past year is one that few of us will forget. 
While the impacts of the COVID19- pandemic 
have played out unevenly across Asia and the 
Pacific, the region has been spared many of the 
worst effects seen in other parts of the world. 
The pandemic has reminded us that a reliable 
and uninterrupted energy supply is critical to 
managing this crisis.

Sustainable energy key to COVID19- 
recovery in Asia and the Pacific
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The evidence 
shows that 
renewable 
energy and 
energy efficiency 
projects create 
more jobs for the 
same investment 
as fossil fuel 
projects. 



The Joint 
Comprehensive 
Plan of Action, 
known as the 
JCPOA or Iran 
nuclear deal, 
could probably 

be considered as the most 
important deal signed in the 
world in the last two decades. 
Being a product of multi-
lateralism, the deal gathered 
not only world powers, but 
also the whole world around 
a diplomatic axis.
The multilateral diplomacy 
among Iran and world 
powers provided a win-win 
condition; in other words, 
it produced common 
understanding, balance in 
commitments and tangible 
guarantees from all the 
parties involved. Moreover, 
the UN Security Council 
officially supported the 
deal in the resolution 2231, 
elevating the JCPOA to 
international law level.
However, former US 
President Donald Trump 

put the world in a shocking 
situation by withdrawing 
the US from the nuclear deal. 
Following this, the remaining 
parties in the deal began 
extensive efforts to save the 
JCPOA.
European parties to the 
deal took several positive 
measures by offering a 
proposal pack and launching 
the INSTEX system to 
support business relations 
between Iran and European 
companies; however, none of 
them bore fruit because of US 
sanctions.
After four years of crippling 
pressure in during Trump’s 
term, new US President Joe 
Biden announced new policy 
with regard to the JCPOA. 
Biden administration has 
stated that it would return to 
the deal and put diplomacy in 

high priority.
***JCPOA importance for Iran 
and the world
Besides being a window 
for removing US sanctions 
against Iran, the JCPOA 
also serves as a driving 
force for diplomacy and 
multilateralism in the world. 
It is also a factor to counter 
Iranophobic images that 
depicts Iran as a country that 
has hidden nuclear military 
activities and is not going to 
cooperate with the global 
community.
Distorting this image, the 
JCPOA and developments 
around it showed the 
Islamic Republic of Iran is 
an accountable, committed 
country that didn’t get out 
of the JCPOA despite US 
withdrawal and sanctions 
resumption.

The nonstop effort by 
European counties, Russia 
and China to save the JCPOA 
is not a baseless one. They 
are completely aware of joint 
values and benefits of the 
deal. This effort is now inching 
closer to the good days of Iran 
nuclear deal.
As Biden administration 
is changing direction from 
maximum pressure to 
maximum diplomacy, the 
JCPOA as the symbol of 
maximum diplomacy must 
be maintained. This deal can 
lead the world to order and 
stability.The deal, in addition 
to security-related functions, 
can play a role in speeding up 
the world economy which 
is hit by the Coronavirus 
pandemic, by expanding 
economic ties between Iran 
and European counties.

Iran-IAEA Interaction 
beyond Safeguards 
Agreement within 
Parliament’s Purview: 
Qalibaf
Speaker of the Iranian Parliament Mohammad 
Baqer Qalibaf emphasized that any cooperation 
between Tehran and the International Atomic 
Energy Agency beyond the Safeguards 
Agreement would be within the competence of 
the legislature.
In a post on his Twitter account, Qalibaf 
reacted to a “temporary bilateral technical 
understanding” that Iran and the IAEA have 
agreed on after the negotiations that the UN 
nuclear agency’s chief held in Tehran on Sunday.
The UN nuclear watchdog’s director general 
visited Tehran to discuss how to work with 
Iran in light of its plan to halt the voluntary 
implementation of the Additional Protocol of the 
Nuclear Non-Proliferation Treaty as of February 
23.
In his message, the Iranian Parliament speaker 
made it clear that the implementation of the 
Additional Protocol will be fully suspended as of 
Tuesday and “any kind of access (to Iran’s nuclear 
sites) beyond the Safeguards Agreement will be 
absolutely forbidden and illegal.”
Qalibaf underscored that any future cooperation 
between Iran and the IAEA beyond the 
Safeguards Agreement will depend on the 
Parliament’s decision.
A joint statement released by the IAEA following 
Grossi’s visit declares that Iran will stop its 
voluntary implementation of the Additional 
Protocol and will deny IAEA inspectors access 
to its nuclear facilities beyond the Safeguards 
Agreement as of February 23, 2021 for three 
months.
In a statement on Sunday, 226 Iranian lawmakers 
insisted that the ‘Strategic Action’ on lifting 
sanctions and safeguarding national interests, 
ratified in October 2020, should be carried 
out according to the deadline of February 
23, because the European signatories to the 
2015 nuclear deal have failed to honor their 
commitments.
The MPs also underlined that a possible US 
return to the Joint Comprehensive Plan of Action 
(the 2015 nuclear deal) would take place only 
after the full, practical and verifiable termination 
of the banking and oil sanctions against the 
Iranian nation.

What is the importance of JCPOA for Iran 
and the world?

 Despite ups and downs in the past several 
years and Washington’s withdrawal, the 
JCPOA is still alive and global efforts to 
maintain it suggest its importance in political, 
security and economic spheres, not just 
for the parties of the deal, but for the global 
community as well.
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UN Nuclear Chief’s Visit to Iran 
Results in ‘Temporary Technical 
Understanding’
Iran and the International Atomic Energy Agency (IAEA) 
said in a joint statement they have reached a “temporary 
bilateral technical understanding” after the negotiations 
that the UN nuclear agency’s chief held in Tehran.
The UN nuclear watchdog’s director general, Rafael Grossi, 
held meetings with top Iranian officials in Tehran on Sunday 
to discuss how to work with Iran in light of its plan to halt the 
voluntary implementation of the Additional Protocol of the 
Nuclear Non-Proliferation Treaty as of February 23.

A joint statement released by the IAEA following 
Grossi’s visit declares that Iran will stop its voluntary 
implementation of the Additional Protocol and will deny 
IAEA inspectors access to its nuclear facilities beyond the 
Safeguards Agreement as of February 23, 2021 for three 
months.
“The Atomic Energy Organization of Iran (AEOI) informed 
the IAEA that in order to comply with the act passed by the 
Parliament of the Islamic Republic of Iran called ‘Strategic 
Action to Cease Actions and Protect the Interest of Iranian 
Nation’, Iran will stop the implementation of the voluntary 
measures as envisaged in the JCPOA, as of 23 February 
2021,” the statement said.

However, it added, “Iran 
continues to implement fully 
and without limitation its 
Comprehensive Safeguards 
Agreement with the IAEA 
as before.”Iran and the 
IAEA have also agreed to a 
temporary bilateral technical 
understanding, compatible with 
the Law, whereby the IAEA will 
continue with its necessary verification 
and monitoring activities for up to 3 months (as per a 
technical annex).

European 
parties to 
the deal took 
several positive 
measures 
by offering 
a proposal 
pack and 
launching the 
INSTEX system 
to support 
business 
relations 
between Iran 
and European 
companies; 
however, none of 
them bore fruit 
because of US 
sanctions.
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 Envoy: 
Iran not to 
give access 
to IAEA 
beyond 
Safeguards 
Agreement
Iran's Ambassador 
and Permanent 
R e p r e s e n t a t i v e 
to International 
Organizations in 
Vienna Kazem 
Gharibabadi said on 
Monday that Iran 
has put on agenda 
full implementation 
of parliament 
legislation, adding 
that no access beyond 
the IAEA Safeguards 
Agreement will be 
granted to UN nuclear 
agency.
Speaking to reports 
on the outcome of 
IAEA chief talks with 
Iranian officials, 
Gharibabadi said that 
during the meetings 
IAEA acknowledged 
respect for Iranian 
Parliament law.
Iran and IAEA 
agreed to stop 
implementation of 
Additional Protocols 
for three months 
and that Iran will 
merely implement 
the IAEA Safeguards 
Agreement.   
As it was outlined 
in the Annex to the 
Agreement, Iran 
will hold monitoring 
information for three 
months, he added.
During this 
period, IAEA will 
have no access to 
information, he 
said adding that if 
sanctions are lifted 
within three months, 
Iran will give the tape 
monitored over the 
past three months to 
IAEA, otherwise all 
information will be 
deleted.
Due to security 
c o n s i d e r a t i o n s 
and the need to 
conceal the key 
Iranian facilities' 
location, the annex 
to the statement, will 
remain confidential, 
he noted.
Directoar-General 
of the International 
Atomic Energy 
Agency (IAEA) 
Rafael Grossi and 
Head of the Atomic 
Energy Agency of 
Iran (AEOI) Ali-
Akbar Salehi released 
a joint statement 
on agreement to 
continue with 
cooperation and 
mutual trust.
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No concessions granted to US in Iran-
IAEA agreement: FM spox
Tehran says no concessions were granted to the United 
States regarding the JCPOA and the illegal sanctions during 
a bilateral agreement between Iran and the International 
Atomic Energy Agency.Foreign Ministry Spokesman Saeed 
Khatibzadeh pointed to a “temporary bilateral technical 
understanding” between Iran and the IAEA during the 
visit of the UN Nuclear chief to Tehran on Sunday, saying 
that no concession has been given to the US within the new 
agreement."No concessions were given to the United States 
during Mr. Grossi’s visit, and all the agreements made are 
within the framework of the [counteractive] law approved 
by the Iranian Parliament,” he said during his weekly 
presser on Monday.According to a joint statement released 
by the IAEA late on Sunday following its Grossi’s Tehran 
visit, Iran will stop its voluntary implementation of the 
Additional Protocol to the Non-Proliferation Treaty (NPT) 
and will deny IAEA inspectors access to its nuclear facilities 
beyond the Safeguards Agreement as of February 23, 2021 
for three months.“The Atomic Energy Organization of Iran 
(AEOI) informed the IAEA that in order to comply with 
the act passed by the Parliament of the Islamic Republic 
of Iran called ‘Strategic Action to Cease Actions and 
Protect the Interest of Iranian Nation’ Iran will stop the 
implementation of the voluntary measures as envisaged 

in the JCPOA, as of 23 February 2021,” the statement said.
However, it added, “Iran continues to implement fully 
and without limitation its Comprehensive Safeguards 
Agreement with the IAEA as before.”Iran and the IAEA 
have also agreed to a temporary bilateral technical 
understanding, compatible with the Law, whereby the 
IAEA will continue with its necessary verification and 
monitoring activities for up to 3 months (as per a technical 
annex).
US needs to lift sanctions trap to rejoin JCPOA
Khatibzadeh said the United States needs to lift all the 
unilateral sanctions the Trump administration imposed on 
Iran if it seeks to rejoin the 2015 nuclear deal, from which it 
withdrew in 2018.He noted that the US has not only left the 
nuclear deal, but it also has left the negotiating room and 
set a trap in its path hoping that no one will remain in the 
pact and no one will benefit from it.the spokesman said the 
US’ return will not happen simply because it involves many 
dimensions and legal responsibilities.“The way to return 
to the deal is clear: They must first fulfill their obligations 
under JCPOA, and then they must remove those traps, i.e. 
sanctions.”
Iran’s national security, defense capabilities non-
negotiableIn response to a question on the possibility 
of negotiating the Islamic Republic’s defensive missile 
program, Khatibzadeh said, "We do not negotiate with 

anyone 
about our national 

security and the country's defense capability."
Iranian prisoners in a grave situation in US
Khatibzadeh referred to the issue of Iranian detainees in 
the US and said, “The situation of Iranians imprisoned in 
the United States has always been a priority for Iran.”
He said many Iranian detainees are in poor conditions in 
American prisons, and in particular, they are treated badly.
Khatibzadeh quoted Foreign Minister Mohammad Javad 
Zarif ’s previous proposal to exchange prisoners saying 
the offer still stands.
"There is still the same solution and the path can continue."

Iran’s AEO explanation on 
joint statement with IAEA
Atomic Energy Organization of Iran on 
Monday released an explanatory note on its 
joint statement with International Atomic 
Energy Agency.The trip of the IAEA Chief 
Rafael Grossi to Iran was requested by the 
authority and Iran accepted, said the note.
It added that in the talks, IAEA emphasized 
on respecting the law passed in Iranian 

parliament and its implementation and 
it was reflected in the joint statement, 
too.Iran and IAEA agreed that Additional 
Protocol and JCPOA-based access would 
be totally halted and only Iran’s safeguard 
commitments continue to be implemented, 
the release went onto say.In this regard, 
there will no access and no inspection 
beyond safeguard agreements as stated 
in the law passed by Iran’s parliament.

Reference to continuation of necessary 
verification and monitoring in the second 
paragraph of join statement is to suggest 
that Iran will record and maintain the 
information related to some activities and 
monitoring equipment specified in the 
attachment to the agreement for 3 months.
During this period, the IAEA will have no 
access to the information, as it is only kept 
by Iran. 
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FM Zarif: Saudi Arabia can not achieve goals in Yemen
Iranian Foreign Minister Mohammad Javad Zarif said on Monday that Saudi Arabia can not achieve 
a military victory in Yemen or a victory through negotiations what it has not been able to achieve 
militarily.In an interview with Al-Manar Lebanese Television channel on Tuesday night, Zarif said: 
If Israel wants to attack Iran, it would be its suicide."Iran's neighbors made the mistake of allowing 
Israel to drag the conflict into their territory and Israel will soon take away security from these 
countries while they will not be able to defend themselves", he added.Iranian Foreign Minister said 
that Iran's goal in Syria is to fight terrorism, and Israel must understand that the policy of supporting 
terrorist groups will not go unanswered.Regarding the latest developments in Lebanon, the Iranian 
Foreign Minister said: "Iran is helping the Lebanese groups reach an agreement with each other, and 
also no one can impose an agreement on the Lebanese people."He added: "After the explosion of the 
port of Beirut, Iran offered to provide assistance to Lebanon, but US pressure prevented it."

Russia's ambassador and 
permanent representative 
to international 
organizations in Vienna 
stated that the level of access 
of International Atomic 
Energy Agency inspectors 
to verify Iran's nuclear 
activities is sufficient within 
the framework of the recent 
agreement.
"The director-general of 
the International Atomic 
Energy Agency has returned 
from Iran with good results," 
Mikhail Ulyanov tweeted 
sunday night.Although 
the implementation of the 
Additional Protocol will 
be suspended for another 
one days, the Agency and 
Iran have reached a joint 
agreement that will allow 
the verification activities to 
be maintained at a sufficient 
level.
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Over 43 Million 
Doses of Sinopharm's 
COVID-19 Vaccines 
Used Globally
 More than 43 million COVID-19 
vaccine doses from China's 
state-backed China National 
Pharmaceutical Group 
(Sinopharm) have been used, 
including over 34 million 
administered in the country and 
the rest overseas, official media 
said on Sunday.
China National Biotec Group 
Company (CNBG), a Sinopharm 
unit, has two COVID-19 vaccines. 

One of them is developed by its 
Beijing unit and has been approved 
for general public use in China 
and emergency use in several 
countries including Iraq, Pakistan 
and Morocco.
The other vaccine, developed 
by CNBG's Wuhan unit, has also 
obtained China's green light for 
emergency use targeting mainly 
select groups of higher virus 
exposure risk.
"Up to now, over 43 million vaccine 
doses from Sinopharm CNBG have 
been used...with over 34 million 
doses administered within China," 
China Central Television (CCTV) 
said, Reuters reported.

Apart from the two products, 
China has two other vaccines - 
developed by Sinovac Biotech and 
CanSino Biologics - that have been 
approved overseas, as it ramps up 
supply for developing countries 
battling a surge in coronavirus 
infections.
These vaccines can be stored at 
normal freezer temperatures, 
making them a potentially 
attractive option to many 
developing countries, which 
struggle to use rival products 
such as vaccines from Pfizer and 
Moderna, which require much 
colder temperatures for longer-
term storage.

Leg cramps, also called charley horses, are 
uncontrolled spasms in the muscles of the leg that may 
be painful. They typically occur in the calf muscles, 
though they may also appear in the thighs or feet.
Much of the time, simple stretches may help ease the 
cramped muscles. There are also other treatments 
and prevention methods to try. Anyone dealing with 
leg cramps regularly should see a doctor for a full 
diagnosis.
Causes and risk factors of Leg cramps at night 
The following sections discuss possible causes of leg 
cramps at night and risk factors that make a person 
more likely to experience them.
Tired muscles  
According to a review about reasons of Leg cramps 
at night, the research available suggests that muscle 
fatigue is a primary cause. Athletes are more likely to 
get leg cramps after doing higher than normal levels 
of activity.
Standing for long periods during the day, which is 
common in many jobs, may fatigue muscles. 
Inactivity during the day 
Another leading theory is that sitting for an extended 
period, such as while working at a desk, may cause the 
muscles to shorten over time.
This physical inactivity when a person has not 
stretched their muscles for a while may increase the 
risk of cramps, and these can commonly occur in bed 
at night.
Body position 
Sitting or lying in a certain way that restricts 
movement or blood flow to the legs, such as resting 
one leg on the other or with the legs crossed, may lead 
to Leg cramps at night.
Older age
As people age, they may also be more likely to have leg 
cramps at night. 
Pregnancy 
There may also be a link between pregnancy and leg 
cramps at night. This might be due to the increased 
nutritional demands or hormone changes in the body 
during pregnancy.
A side effect of medication 
Many medications list muscle cramping as a side 

effect. Few of these are directly associated with leg 
cramps, but there are some, including:
•intravenous iron sucrose
•naproxen•teriparatide (Forteo)•raloxifene 
(Evista)•levalbuterol (Xopenex)•albuterol/
ipratropium (Combivent)•conjugated 
estrogens•pregabalin (Lyrica)
Medical conditions
Some chronic medical conditions may also put a 
person at risk for chronic leg cramps, such as:
•cardiovascular disease•diabetes•alcohol use 
disorder•kidney failure•liver failure•lumbar canal 
stenosis•flat feet•hypothyroidism•osteoarthritis•n
erve damage•nerve disorders
Anyone who thinks one of these conditions may be 
the cause of their leg cramps should talk to a doctor for 
further information or guidance.
Treatments of Leg cramps at night
Treating leg cramps at night, in the moment they occur, 
may help a person get more rest.
We suggests these home remedies to find relief in the 
moment:
•gently stretching out the muscle•massaging the 
area by hand•using a foam roller to massage the 
leg•flexing and unflexing the foot to help extend the 
leg muscles•applying heat to the area
Taking nonsteroidal anti-inflammatory drugs 
(NSAIDs) such as ibuprofen or aspirin will not help 
ease cramps because cramps are not related to 
inflammation. It may help deal with the pain from a 
cramp but will not relieve the cramps.
In some cases, doctors will prescribe medications to 
treat chronic leg cramps, including:
•carisoprodol (Soma)•gabipentin•diltiazem•verap
amil•orphenadrine
Drop Foot 
Foot drop, or drop foot, involves a difficulty in lifting 
the front part of the foot, which can causes challenges 
while walking. It’s a common symptom of multiple 
sclerosis (MS), but it can also be caused by other 
neurological syndromes or physical damage to a 
nerve.People with this symptom tend to walk by 
lifting the knee, as though they were walking up stairs. 
Other muscle- and nerve-related symptoms of MS can 
compound the challenges presented by this condition.
There are many treatment options, ranging from 
braces to physical therapy to surgery. They may not 
completely restore a normal gait, but they can often 
reduce symptoms significantly and make walking 
easier.

"Increased awareness of flood risk and rising 
future insurance costs impact perceptions of 
value, which will impact real estate markets," 
said Matthew Eby, founder and executive 
director of First Street Foundation, Reuters 
reported.
The cost of flood damage was approximately 
US$17 billion annually between 2010 and 
2018, according to testimony from Federal 
Emergency Management Agency (Fema) 
representative Michael Grimm.
First Street does not have comparable 
estimates for 2020 or 2019.
Roughly 4.3 million homes - concentrated 
in Florida, California, South Carolina and 
Texas - have a substantial risk of sustaining 
economic damage from flooding this year, 
the report shows.
The majority are not required by the US 
government to have flood insurance.
Were all of them to buy federal insurance, 

National Flood Insurance Programme 
(NFIP) rates would need to increase 4.5 
times to cover the risk, according to the 
report.
The current average NFIP premium for these 
4.3 million homes is US$981.
Using Miami-Dade County in Florida as 
a case study, earlier First Street research 
showed that homes that had been flooded 
had a 3 per cent price discount. Homes that 
were nearby other flooded properties and 
roads had an 11 per cent discount.
This flood risk has been underpriced in 
mortgage- and real-estate-backed markets 
due to outdated federal government flood 
maps.
The number of properties with a substantial 
risk of flooding this year is approximately 
70 per cent higher than what is estimated by 
Fema's maps, according to First Street.
Fema maps are used to determine rates 
on government flood insurance and 
to underpin risk assessments done by 
mortgage lenders, big real estate firms and 
investors.
"By and large, we find that most commercial 
real estate firms don't presently have a good 
grasp of what this change could mean to the 
reprising of assets," said Eby.

Leg cramps at night and drop foot Cost of Flood Damage to US Homes Will Increase 
by %61 in 30 Years
Rising sea levels and extreme weather could cause US20$ 
billion (S26.46$ billion) of flood damage to at-risk US 
homes this year, rising to US32$ billion by 2051, according 
to research from New York-based flood research non-profit 
First Street Foundation published on Monday.

Leg cramps at night, or nocturnal leg cramps, are common 
and can occur due to inactivity during the day, tired muscles, 
or certain medical conditions.

This flood 
risk has been 
underpriced 
in mortgage- 
and real-
estate-backed 
markets due to 
outdated federal 
government 
flood maps.

According to a 
review about 
reasons of Leg 
cramps at night, 
the research 
available 
suggests that 
muscle fatigue 
is a primary 
cause. Athletes 
are more likely 
to get leg cramps 
after doing 
higher than 
normal levels of 
activity.
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بارش برف و سرما گوشت را گران کرد!
رئیس اتحادیه گوشت گوســفندی گفت: با توجه به بارش های اخیر و مشــکلات تردد، قیمت هر کیلو شقه 

گوسفندی به ۱۳۲ هزار تومان رسیده است.
علی اصغر ملکی رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی  از افزایش قیمت گوشت در بازار خبر داد و گفت: هم اکنون هر 
کیلو شقه گوسفندی بدون دنبه با نرخ ۱۱۸ تا ۱۲۰ هزار تومان به مغازه دار و ۱۳۲ تا ۱۳۳ هزار تومان به مصرف 

کننده عرضه می شود.
او بارندگی های اخیر و کولاک برف در غرب و مشکلات در تردد را از دلایل اصلی گرانی گوشت در بازار اعلام کرد 

و افزود: نوسانات اخیر ارتباطی به قاچاق دام ندارد، چرا که قاچاق به میزان قابل توجهی از سوی مرزبانان کنترل شده 
همچنین کاهش قیمت دلار هم انگیزه قاچاقچیان را کاهش داده است و تنها بارش های منطقه غرب و مشکلات حمل ونقل منجر 

به نوسانات قیمت در بازار شده است.
ملکی با اشاره به اینکه بازار گوشت تهران رونقی ندارد، بیان کرد: با توجه به قدرت خرید خانوار و هزینه های شب عید، مردم تعجیلی در امر خرید 

گوشت ندارند، اما طبق روال همه ساله در اسفند با افزایش قیمت گوشت قرمز مواجه هستیم.
رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی ادامه داد: بسیاری از دامداران دام های خود را نگه داشته اند تا در اسفند با قیمت بالاتر به بازار عرضه کنند.

جزئیاتی از سهمیه بنزین نوروزی
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده  های نفتی ایران درباره تخصیص سهمیه بنزین نوروز یا تابستان 
گفت: در مورد سهمیه بنزین شرکت ملی پالایش و پخش تصمیم گیر نیست و سهمیه ها توسط مصوبه هیات 

وزیران مشخص می شود و اگر هیات وزیران مشخص کند اجرا خواهیم کرد.
صادق آبادی همچنین در این باره که آیا بعد گذر از شرایط کرونا و یا در تابستان و یا عید سهمیه بنزین بیشتری 

به مالکان خودرو تعلق می گیرد، گفت: شرکت ملی پالایش و پخش صرفا مجری است و سهمیه قبل نیز مصوبه 
هیات وزیران بود که مشخص می کرد هر خودرو چه میزان سهمیه دارد. ما هیچ نقشی در میزان سهمیه، افزایش و 

کاهش نداریم و هرچه ابلاغ کنند اجرا خواهیم کرد. وی در پاسخ به این سوال که  پس از رفع قرنطینه و افزایش مصرف 
بنزین ایران وارد کننده بنزین خواهد شد، بیان کرد: مصرف بنزین در سال ۱۴۰۰ بعد از برداشته شدن قرنطینه افزایش پیدا خواهد 

کرد و در ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ این امکان وجود ندارد که وارد کننده بنزین شویم. اما مصرف بنزین به شدت تابع بحث قرنطینه است و باید دید بعد از قرنینه 
مصرف چقدر افزایش پیدا خواهد کرد و از اکنون نمی توان گفت که تا چه میزان مصرف بنزین افزایش پیدا می کند. مدیرعامل شرکت ملی پالایش و 
پخش فرآورده های نفتی ایران درباره برنامه توسعه سی ان جی در کشور گفت: سی ان جی در سبد سوخت کشور به دلیل اینکه ارزان ترین سوخت 

است می بایست سهم بیشتری داشته باشد و امکان افزایش سهم سی ان جی تا ۴۰ میلیون لیتر در روز معادل سوخت وجود دارد.

مهر
گـــزارش
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برخی فعالان صنعت 
هوانوردی کشور 

معتقدند این یک بام و 
دو هوا در پیاده سازی 
پرتکل های بهداشتی 

کرونا، منجر به 
تشدید فشارها بر 

پیکر نحیف صنعت 
هوانوردی کشور 

شده است
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وزارت اقتصاد اعلام کرد

تغییر در میزان سود 
سالیانه سهام عدالت

مدیرکل دفتر امور استان های وزارت 
اقتصاد ضمن تشریح نحوه پرداخت 
سود سالیانه سهام عدالت به مشمولان 
از این افراد تقاضا کرد ضمن ثبت نام در 
سامانه سجام در مجامع الکترونیکی 
شرکت های سرمایه گذاری استانی 

شرکت کنند.
سعید توتونچی با اشــاره به فرآیند 
آزادسازی سهام عدالت در اردیبهشت 
ماه سال جاری اظهار کرد: مطابق با 
ابلاغیه مقام معظــم رهبری در نهم 
اردیبهشت ماه سال جاری و متعاقب 
درخواست رئیس جمهور آزادسازی 
سهام عدالت صورت گرفت و دولت 
این فرآیند را به وزارت اقتصاد واگذار 

کرد.
وی با بیان اینکه تعداد مشــمولان 
ســهام عدالت ۴۹ میلیون نفر است، 
گفت: در زمان آزادســازی انتخاب 
نحوه مدیریت سهام به مردم واگذار 
شــد و مردم می توانستند یکی از دو 
روش مستقیم یا غیر مستقیم را برای 

مدیریت سهام خود انتخاب کنند.
مدیرکل دفتر امور استان های وزارت 
اقتصاد ادامه داد: بر این اســاس ۱۹ 
میلیون نفــر روش مســتقیم و ۳۰ 
میلیون نفر روش غیر مستقیم را برای 
مدیریت خود انتخاب کردند و بر این 
اساس این ۳۰ میلیون نفر سهامدار 
شرکت های سرمایه گذاری استانی 
شدند. تعداد این شرکت ها با توجه 
به تفکیک تهران و البرز از یکدیگر ۳۱ 

شرکت است.
توتونچی با تاکید بر اینکه نخستین 
گام شرکت های مذکور ثبت افزایش 
ســرمایه و طی کــردن فرآیند پنج 
گانه برای ورود به بازار ســرمایه بود 
اظهار کرد: تا کنون بورسی شدن ۲۸ 
شرکت نهایی شده و امور مربوط به 
شــرکت های باقی مانده نیز در حال 

نهایی شدن است.

  لزوم ســجامی شدن سهام 
عدالتی ها

وی در ادامه با تاکید بر لزوم ثبت نام 
مشمولان ســهام عدالت در سامانه 
ســجام گفت: تا کنون از ۳۰ میلیون 
نفر مشمول سهام عدالت که روش غیر 
مستقیم را برای مدیریت سهام خود 
انتخاب کردند ۵۶ درصد در سامانه 

سجام ثبت نام کرده اند.
مدیرکل دفتر امور استان های وزارت 
اقتصاد در مــورد چرایــی اهمیت 
سجامی شدن سهام عدالتی ها توضیح 
داد: مشــمولان با ثبت نام در سامانه 
سجام شناسنامه دار می شوند و می 
توانند با شرکت های سرمایه گذاری 
استانی ارتباطی دو طرفه برقرار کنند. 

ایسنا
خـــبـــر
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ویروس کرونا بــار دیگر در 
شــهرهای مختلف کشور 
در حال اوج گیری اســت 
و اظهارات اخیر مسئولان 
حوزه حمــل و نقل هوایی 
درباره تســت های جعلی 
مسافران ورودی به کشور، 
می طلبد که مســئولان حوزه بهداشت و 
درمان کشــور با دقت بیشتری این مساله 
را پیگیری و رصد کنند. محمد اســلامی 
وزیر راه و شهرسازی هفته قبل در حاشیه 
مراسم افتتاح پروژه های ریلی درباره اظهار 
نظر نایب رئیس مجلس که گفته بود یک 
چهارم مســافران ورودی به کشور، کرونا 
داشته اند، گفت: با بررسی هایی که کردیم، 
وزارت بهداشت اعلام کرد که از بین هر ۳ یا 
۴ نفری که به صورت رندم آزمایش کرونا از 
آنها در فرودگاه امام انجام می شده، جواب 

تست یک نفر مثبت بوده است.
به گفته وزیر راه، این در حالی است که همه 
مسافران ملزم به ارائه جواب آزمایش کرونا 
در هنگام ورود به کشور هستند، اما پس از 
بررسی های وزارت بهداشت مشخص شده 
برخی کشورها، جواب آزمایش جعلی صادر 

می کنند. محمد حسن ذیبخش سخنگوی 
سازمان هواپیمایی کشوری نیز از برگزاری 
نشستی با وزارت بهداشــت برای بررسی 
این موضوع خبر داده و گفته است: متوجه 
شده ایم که این پاســخ های جعلی »کرونا 
منفی« برای مسافران پروازهای بین المللی، 

در بسیاری از کشورها رخ داده است!
عدم سخت گیری در کنترل دقیق تست 
مسافران ورودی در حالی که سایر کشورها 
در این حوزه بســیار ســختگیرانه عمل 
می کنند، در حالی اســت که اقدام ستاد 
کرونای ایران در ایجاد محدودیت مبنی بر 
مسافرگیری با ۶۰ درصد ظرفیت هواپیما در 

هیچ کشور دیگری اجرا نشده است.
برخی فعالان صنعت هوانوردی کشــور 
معتقدند این یک بام و دو هوا در پیاده سازی 
پرتکل های بهداشتی کرونا، منجر به تشدید 
فشــارها بر پیکر نحیف صنعت هوانوردی 
کشور شده است. البته سخنگوی سازمان 
هواپیمایی کشوری دیروز از تفاهم وزارت 
امور خارجه با وزارت بهداشت برای تعیین 
آزمایشــگاه های معتبر در خارج از کشور 
جهت صدور تست کرونای سه برگه برای 
مسافران خارجی خبر داد و گفت که جواب 
این تست ها در سه نســخه صادر می شود 
که یک نسخه آن در اختیار مسافر، دیگری 
در اختیار شرکت هواپیمایی و دیگری به 
فرودگاه ارائه می شود. به این ترتیب دیگر 
امکان ارائه تست جعلی وجود ندارد. با این 
وجود این مقام مســئول صدور ابلاغیه ای 

جدید بــه ایرلاین ها برای رعایت شــدید 
پروتکل های بهداشتی خبر داده است.

  پروتکل ها ضعیف بود یا اجرای آنها 
دقیق نبود؟

در این مدت حدوداً یک ســاله، یاتا، ایکائو 
و اتحادیه جهانــی فرودگاه ها توصیه ها و 
پروتکل های جهانی حمل و نقل هوایی و 
سازمان هواپیمایی کشــوری، ستاد ملی 
مقابله با کرونا، وزارت بهداشت، وزارت راه 
و شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران 
توصیه نامه ها و پروتکل های داخلی در حوزه 

حمل و نقل هوایی را تدوین و ابلاغ کردند.
یکــی از مهمتریــن پروتکل هــا در این 
خصوص، الزام وزارت بهداشت به فرودگاه ها 
در خصوص اخذ تســت کرونا از مسافران 
در هنگام ورود به کشور و همچنین انجام 
بررسی های بالینی و موردی مسافران بود؛ 
با این حال انتقادات جــدی به روش های 
معاینه و انتخاب رَندُم مسافران ورودی از 
خارج کشور به فرودگاه های کشور وجود 

داشته است.

  کرونای انگلیسی و تشدید سخت 
گیری در فرودگاه ها

با شــیوع کرونای انگلیســی، پروازهای 
مســتقیم و کانکشن )غیر مســتقیم( به 
لندن و برخی دیگر از کشــورهای اروپایی 
از ابتدای دی ماه متوقف شده و همچنان 
این ممنوعیت ادامه دارد. سخت گیری ها 

نیز با شیوع کرونای انگلیسی افزایش یافت.
وزیر راه و شهرســازی نیز به مســئولان 
فرودگاه امام دستور داد تا با سخت گیری 
بیشــتری به غربال گری مسافران ورودی 
به کشور اقدام کند. با این حال یک مسافر 
مبتلا به کرونای انگلیسی در همان زمان 

توانسته بود وارد کشور شود.
یک مقام مسئول در شهر فرودگاهی امام 
خمینی )ره( درباره سخت گیری نسبت به 
معاینه مسافران ورودی به این فرودگاه در 
خصوص کرونای انگلیسی، اظهار داشت: بر 
اساس آنچه واحد بهداشت مرزی فرودگاه 
اعلام کرده، مسافرانی که از انگلستان هلند 
و دانمارک وارد کشور می شوند به صورت 

ترانزیت مجدد در پایگاه تست می دهند.

  غربال گری مسافران ورودی جدی 

گرفته نمی شود!
یکی دیگــر از مســئولان ارشــد یکی از 
فرودگاه های کشور که خواست نامش در 
گزارش ذکر نشود، گفت: پروازهای ترکیه 
به انگلیس قطع شده اما همچنان امارات 
و قطر به انگلیس پرواز دارند و متقاضیان 
سفر به اروپا، با پرواز کانکشن به این کشور 
سفر می کنند. وی درباره نحوه معاینات هم 
تصریح کرد: معمولاً یک مدت سخت گیری 
می شود اما بعد از مدتی دیگر غربال گری ها 
جدی گرفته نمی شود؛ پرســتاران واحد 
بهداشت فرودگاه گاهی خسته می شوند و از 

ادامه معاینات مسافران باز می مانند.

  صنعت هوانوردی داخلی؛ قربانی 
تصمیمات غیر کارشناســی ستاد 

کرونا

ابوالقاســم جلالی معاون هوانوردی و امور 
بین الملل ســازمان هواپیمایی کشوری 
هم اخیراً از اجرایی نشــدن مصوبه ستاد 
ملی مقابله با کرونا در زمینه رعایت سقف 
فروش بلیت پروازهای داخلی تا ۶۰ درصد 
ظرفیت هواپیما بــرای پروازهای خارجی 
خبر داد. یونس دقیــق کیا رئیس انجمن 
شرکت های هواپیمایی نیز با اشاره به مصوبه 
فروش بلیت تا ۶۰ درصد ظرفیت پروازهای 
داخلی را متناقض با دستورالعمل های یاتا و 
ایکائو )سازمان جهانی هوانوردی( دانست 
و گفت: ایرلاین های عمان، ترکیه، قطر و 
امارات در خاک کشور ما و در فرودگاه امام 
خمینی )ره(، با تمــام ظرفیت هواپیما، به 
مسافرگیری اقدام می کنند اما ما در ایران 
نمی توانیم بیش از ۶۰ درصد ظرفیت پرواز، 

بلیت بفروشیم.

از محدودیت مسافرگیری تا تست های جعلی  

 یک بام و دو هوای پروتکل های کرونایی در صنعت هوایی
با اوج گیری دوباره ویروس کرونا در شهرهای مختلف 
کشور، اظهارات مسئولان حوزه حمل و نقل هوایی درباره 
تســت های جعلی کرونا بیش از گذشته نیازمند توجه 

مسئولان حوزه بهداشت و درمان کشور است. 

بازار

عرضه روغن با کارت ملی تکذیب شد
دبیر ستاد تنظیم بازار با اشاره به همکاری خوب بانک مرکزی گفت: ارز مورد نیاز واردات کالاهای اساسی 

در 6 ماهه اول سال آینده تخصیص داده شده است.

عباس قبادی در حاشیه جلسه ستاد تنظیم بازار، گفت: بانک مرکزی همکاری خوبی برای تخصیص ارز مورد نیاز واردات 
کالاهای اساسی داشته بطوری که ارز مورد نیاز واردات کالاهای اساسی در ۶ ماهه اول سال آینده تخصیص داده شده 
است. دبیر کارگروه ستاد تنظیم بازار افزود: طی دو ماه اخیر، چهار میلیون تن کالاهای اساسی از بنادر کشور تخلیه شده 
و حدود همین میزان نیز موجودی کالاهای اساسی در بنادر است که این میزان منهای کالاهای در حال ورود و موجود 

در کشتی ها است.

    عرضه مرغ طی هفته های آتی به شرایط مطلوب می رسد
وی با اشاره به تنظیم بازار مرغ و تخم مرغ نیز اظهار داشت: شاهد ثبات قیمت تخم مرغ در بازار هستیم و این کالا با قیمت 

مصوب عرضه می شود اما عرضه مرغ طی هفته های آتی به شرایط مطلوب می رسد.
قبادی گفت: عدم تعادل بازار مرغ ناشی از وقفه یک هفته در عرضه بود. تلاش برای تنظیم بازار شب عید و ماه مبارک 

رمضان باعث این وقفه یک هفته ای در عرضه شد و در نتیجه شاهد افزایش قیمت مرغ در برخی از استان ها بودیم.

     عرضه روغن با کارت ملی را تکذیب می کنم
وی در مورد عرضه روغن با کارت ملی بیان داشت: عرضه روغن با کارت ملی یک شیطنت بوده و من آن را تکذیب می کنم. 
دبیر ستاد تنظیم بازار با بیان اینکه میانگین مصرف ماهانه روغن در کشور حدود ۱۵۰ هزار تن است گفت: در ماه گذشته 
بین ۱7۰ تا ۱۸۰ هزار تن تولید روغن داشتیم اما با توجه به فضای روانی که در کشور ایجاد شد و هجوم به فروشگاه ها 
تقاضا برای آن افزایش یافت. وی افزود: مصرف اکثر روغن خانوارها روغن مایع است و روغن جامد بیشتر مصرف صنعتی 
و صنفی دارد اما به علت افزایش تقاضای روغن مایع بخشی از ظرفیت تولید روغن جامد به این بخش تخصیص یافت 

که موجب کسری در تولید روغن جامد شد.

خودرو

زومیت
نقد و بررسی

بررسی کوییک S؛

هاچ بک اقتصادی و جدید 
سایپا

محصول  جدیدترین 
سایپا نســخه ای از 
هاچبک  کوییــک 
محسوب می شود که در ظاهرش تغییراتی 
اعِمال شده و از مدل اصلی جذاب تر است. 
قیمت این محصول بدون احتساب مالیات 
و هزینه های جانبــی، ۱۲۵ میلیون تومان 

خواهد بود.

بیش از یک ســال پیش و در آبان  ۱۳۹۸، کوییک 
R به مجموعه ی محصولات سایپا اضافه شد. این 
خودرو با مدل اصلی کوییک هاچبک تفاوت فنی 
نداشت و صرفا در بخش هایی مثل سقف و سپر و 

آینه های جانبی رنگش قرمز بود.
ناتوانی خودروسازان داخلی در تولید محصولات 
هماهنگ با استاندارد جهانی موضوع جدیدی نیست 
و به روزرسانی مدل های قدیمی و جایگزینی آن ها 
با نمونه های جدید نیز با کُندی همراه است. سایپا 
و ایران خودرو معمولا بــه توقف تولید محصولات 
قدیمی علاقه ای ندارند؛ اما با اعِمال تغییرات جزئی 
در نمای بیرونی خودروهای موجود، مدل جدید به 

خط تولید اضافه می کنند.
ســاینا و کوییک از نظر فنی تفاوت چندانی با تیبا 
ندارند. سایپا این خودروها را محصولاتی متفاوت 
و متنوع معرفــی می کند؛ درحالی کــه هرکدام 
نســخه هایی زیرمجموعه با امکانات خاص خود 
دارند. برای مثال، افزایش ارتفاع فنرها و نصب ریل 
باربند به تولید کوییک کراس منجر شد. کمی بعد، 

 R ادوات قرمز رنگ به بدنه اضافه شــد تا کوییک
متولد شود و حالا تعویض سپر جلو، کوییک S را 

به مجموعه ی افتخارات سایپا اضافه کرده است.

  بررسی طراحی و تفاوت ظاهری کوییک 
S با مدل اصلی

پیشــرفت بزرگ دپارتمان طراحی خودرو سایپا 
در تغییر چهره ی )فیس لیفت( کوییک S سپر و 
جلوپنجره را شامل می شود. طرح X در نمای رو به رو 
به وضوح دیده می شــود و حالت اسپرت خودرو را 
تقویت می کند. شیب جلوپنجره و ساختار مشبک 

آن هماهنگی بسیار خوبی با اندازه ی چراغ ها دارد.
در طرفین ســپر علاوه بر مه شــکن ها، روشنایی 
روز نصب شــده که برای خودروهای ساخت ایران 
آپشنی لوکس و فراتر از انتظار است. دیگر نکته ی 
مثبت در نمای رو به رو، پیش بینی جایگاه مناسب 
برای نصب پلاک باتوجه به ابعاد آن اســت. هنوز 
تصاویر رسمی از زوایای مختلف کوییک S منتشر 
نشده است؛ اما بنابر اطلاعات موجود، نمای جانبی 
 و پشت این خودرو با کوییک اســتاندارد تفاوتی

 ندارد.

  کابین و امکانات رفاهی
در فضای داخلی، داشبورد اســتاندارد کوییک و 
ســاینا برای کوییک S نیز اســتفاده می شود که 
البته باتوجه به توان مهندسی در گروه سایپا عجیب 
نیســت. احتمالا محصول جدید فرمان متفاوتی 
خواهد داشــت که کنترل سیستم صوتی و پاسخ 
به مکالمات تلفنی ازطریق رابط بلوتوث را آسان تر 

خواهد کرد.
قرار است سایپا برای کوییک S و ساینا S از پنل 
پشت فرمان جدید استفاده کند. این بخش علاوه بر 
ساختار زیباتر برای نشانگرهای سرعت و دور موتور، 

کامپیوتر سفر خواهد داشــت که اطلاعاتی مثل 
حرارت پیشرانه، سوخت موجود، باز بودن درهای 

ورودی و کیلومتر کارکرد را نشان می دهد.
سایپا کوییک S دو کیســه ی هوا، چراغ روشنایی 
روز، فرمان جدیــد، رینگ فولادی، قابلیت تنظیم 
ارتفاع کاسه ی چراغ، ترمز ABS ،EBD و ترمز 
کمکی BAS، ریموت و کلید و پنل پشت فرمان 
جدید، حســگر پارک عقب، تهویــه ی الکتریکی 
دستی، شیشــه های برقی و آینه های قابل تنظیم 

برقی خواهد داشت.

  پیشرانه و شرایط فنی
موتور کوییک S مشــابه دیگر اعضــای خانواده 
مثل انواع تیبا و ســاینا، ۵/۱ لیتر چهار ســیلندر 
هشت سوپاپ با قدرت ۸7 اســب بخار و گشتاور 
۱۲۸ نیوتن متر است. بهینه سازی هایی مگاموتور 
روی پیشــرانه M۱۵ انجام داده تا نمونه  جدید با 
کد M۱۵GSI مصرف ســوخت کمتر و عملکرد 
فنی بهتر از گذشته داشــته باشد. نصب سیستم 
زمان بندی متغیر سوپاپ ها و دریچه ی گاز برقی، 
مهم ترین تفاوت این پیشرانه با موتور فعلی است که 
احتمالا سال آینده روی کوییک S نصب خواهد شد. 
بنابر اطلاعات غیررسمی، پیشرانه ی M۱۵GSI با 
قدرت ۹۰ تا ۹۵ اسب بخار و گشتاور ۱۳۵ تا ۱۴۰ 

نیوتن متر تولید می شود.

  قیمت نهایی
طبق اعلام رســمی شــورای رقابت، کوییک اس 
با قیمت ۱۲۵ میلیون و ۳۱۲ هــزار و ۵۰۰ تومان 
عرضه خواهد شد. به این مبلغ مالیات و هزینه بیمه 

و عوارض اضافه می شود.

  پرسش های متداول
قیمت محصول جدید سایپا کوییک S  چقدر 

است؟
سایپا کوییک S دنده ای بدون احتساب مالیات و 

هزینه جانبی، ۱۲۵ میلیون تومان قیمت دارد. 

موتور ســایپا کوییک S چیســت و چه 
مشخصاتی دارد؟

موتور کوییک S مشابه دیگر اعضای خانواده مثل 
انواع تیبا و ســاینا، ۵/۱ لیتر چهار سیلندر هشت 
ســوپاپ با قدرت ۸7 اسب بخار و گشــتاور ۱۲۸ 

نیوتن متر است.

تفاوت سایپا کوییک S با ساینا و تیبا چیست؟
کوییک S از پیشــرانه و پلتفرم مشــابه با ساینا و 
تیبا استفاده می کند؛ اما فرمان، سپر و جلوپنجره 

متفاوت دارد. 



استخدام حسابدار آقا در فروشگاه لوازم معدنی در 
شهرک صنعتی محمود آباد  اصفهان

نوع همکاری: تمام وقت
از ساعت 8 صبح تا 17:30

مسلط به کار با نرم افزار حسابداری پارسیان
حقوق: توافقی،  ناهار، بیمه

)Telegram & Whatsapp( 09306666339  

فروشگاه  تجلی واقع در اصفهان جهت تکمیل کادر 
خود به تعدای  صندوقدار و  فروشنده نیازمند است.

تلفن: 09133651992 

به یک نفر نیروی خانم با روابط عمومی بالا مسلط به امور 
بازرگانی و خرید و فروش ورق در شهرک صنعتی مبارکه 

)اصفهان( نیازمندیم.
شرایط: با سابقه در زمینه فروش آهن آلات  با تحصیلات 

عالی
تلفن: 09132388504 )واتساپ( 

یک شرکت  کامپیوتری واقع در اصفهان جهت تکمیل 
کادر خود به کارمند  اداری و  فروش خانم  نیازمند است.

 تلفن: 09030264471, 36661493 

به تعدادی  موتور سوار با موتورسیکلت نیازمندیم.
ساعت کار اختیاری

نوع موتور فرقی ندارد
درآمد روزانه بالای 300000تومان

همراه: 09131260752            تلفن:32350202

 شرکت صنایع بهین نســوز اصفهان واقع در شهرک 
صنعتی سگزی جهت تکمیل کادر فنی خود در استان 
اصفهان از افراد واجد شــرایط زیر دعوت به همکاری 

می نماید.
 کارشناس برق آقا

نوع همکاری: تمام وقت
  لیسانس برق یا کاردانی

  دارای گواهینامه دوره های برق صنعتی درجه 1 و 2
plc مبانی آشنایی با  

  آشــنایی کامل با تابلو برق های قدرت، فشار ضعیف 
و متوسط

  آشنایی با اصول کار الکتروموتورهای سه فاز و تک فاز
  توانایی در عیب یابی سیستم های قدرت و فرمان

  میزان حقوق با توجه به تخصص و سابقه
  نهار،  سرویس،   بیمه

03146412982   ، 09131035839

یک  رستوران واقــع در محدوده نطنز اصفهان جهت 
تکمیل کادر خود به افراد واجد شرایط زیر نیازمند است:

1-آشپز ماهر
2-کمک  آشپز
3- کارگر ساده

تلفن: 09192360389 

گروه  صنعتی غذایی قربانی واقع در اصفهان جهت 
تکمیل کادر خود به یک نفر کارشناس  صنایع غذایی 

ترجیحا خانم نیازمند است.
آدرس: شهرک صنعتی بزرگ 

تلفن: 09133681622 

فروشگاه  صنایع دستی شــهرزاد در اصفهان جهت 
تکمیل کادر خود به تعدادی  فروشــنده )خانم و آقا(  

نیازمند است.
شرایط: ترجیحاً دانشجو

 تلفن: 09132259825, 32220632

نیازمند نسخه پیچ ماهر و مســلط به نرم افزار جهت 
کار در داروخانه

محدوده: ملک شهر
تلفن: 09131016315

تعدادی همکار خانم
جهت فروشندگی  پوشاک زنانه

پایه حقوق 2/500/000 به بالا 
9:30الی 14  و 4بعدازظهر الی  10شب

آدرس -خیابان نظر میانی
جهت کسب اطلاعات بیشتر باشماره تلفن زیرتماس 

حاصل نمایید.
09131058836

یک کارگاه  پروژه ساختمانی واقع در اصفهان جهت 
تکمیل کادر خود به تعدادی مهندس  عمران و معمارآقا 

با 5 سال سابقه نیازمند است.
تلفن: 36635010 

  کارمند آقا  آشنا با  کامپیوتر
با حقوق و مزایای عالی+ بیمه و..

محدوده کهندژ
تلفن هماهنگی و استخدام:   09135932964

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

 شرکت سپنتا جهت تکمیل کادر خود در استان  اصفهان 
از افراد واجد شرایط زیر دعوت به همکاری می نماید.

 کارمند فروش خانم
تمام وقت ، حقوق ثابت، پورسانت

 مترجم متون انگلیسی خانم 
تمام وقت ، حقوق ثابت

 کارشناس تولید محتوا خانم
تمام وقت، حقوق ثابت

 منشی خانم
تمام وقت، حقوق ثابت

)Whatsapp( 09902832070 
02132300022  

کسب و کار
سه شنبه 5 اسفند 1399  | شمـاره 726
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استارت آپ اسپانیایی از اعزام گردشگر به فضا با بالن خبر داد
شرکت Infinity 2 Zero در نظر دارد با استفاده از یک بالن، گردشگران را برای گردش به حاشیه فضا ببرد.
شماری از شرکت های فضایی به دنبال ساخت راکت هایی هستند که بتوانند به کمک آنها برای اولین بار 

گردشگرانی را به مدار زمین بفرستند اما این کار قرار است نخستین بار با بالن بزرگی انجام شود.
استارت آپ اسپانیایی Infinity 2 Zero قرار است گردشگرانی را با استفاده از بالن هلیومی خود با قطر 

128 متری به ارتفاع حدود 40 هزار متری از سطح زمین بفرستد. کل زمان این سفر مهیج، از زمان حرکت 
از زمین، چرخش در فضا و بازگشت دوباره به زمین 6 ساعت به طول می انجامد. این شرکت استارت آپی از زمان 

تأسیس در سال 2009 روی این ایده مشغول کار است و خبرها حاکی از آن است که پروژه به اتمام رسیده و قرار است 
به زودی فروش بلیط برای عموم با قیمت 132 هزار و 483 دلار آغاز شود که در مقایسه با دیگر شرکت ها که قیمتی حدود 250 

هزار دلار را مشخص کرده اند، هزینه بسیار کم تری را شامل می شود. ایلان ماسک، مدیرعامل شرکت SpaceX و جف بزوس، مدیرعامل 
Blue Origin نیز از دیگر شرکت هایی هستند که روی پروژه مشابهی کار می کنند و پیشرفت عمده ای برای ورود به این بازار جذب گردشگر 
داشته اند. اما هیچ کدام از آنها تا این اندازه موفق نبوده اند. شرکت Infinity 2 Zero نخستین تست آزمایشی این بالن را در سال 2012 انجام 

داد و انسان نمایی را داخل کپسول متصل به بالن به فضا فرستاد و اجازه داد در مدار شناور شود. 

افراد حرفه ای کار را به انجام 
می رسانند. آنها قابل اعتماد 
هستند و به قول خود عمل 

می کنند. اگر شرایطی به وجود 
بیاید که نتوانند به عهدشان 
وفا کنند، از قبل انتظارات را 

مدیریت می کنند و نهایت تلاش 
خود را می کنند تا وضعیت را سر 

و سامان ببخشند

،،

چطور
یادداشـــت
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صندوق سرمایه گذاری جسورانه فیروزه در استارت آپ پونیشا سرمایه گذاری کرد

صندوق ســرمایه گذاری جســورانه فیروزه با انتشار 
اطلاعاتی در ســامانه کدال رســما اعلام کرد که در 

استارت آپ پونیشا سرمایه گذاری کرده است. 

بر اساس اطلاعات منتشر شده در کدال، این ســرمایه گذاری با رقم 8 میلیارد تومان 

در پونیشا انجام شده اســت. این اولین جذب سرمایه ی استارت آپ پونیشا 
پس از 9 سال فعالیت اســت. در گزارش این صندوق آمده است: »صندوق 
سرمایه گذاری جســورانه فیروزه در بهمن ماه اقدام به انعقاد قرارداد خرید 
سهام و سرمایه گذاری در شرکت پویندگان نیرو شایسته منطقه آزاد انزلی 
)سهامی خاص( -استارت آپ پونیشا- به مبلغ 80 میلیارد ریال قابل پرداخت 
در دو قسط نموده است که منجر به حضور مدیریتی صندوق در شرکت مذکور 
خواهد شد، مراتب انعکاس ثبت این قرارداد در صورت وضعیت پرتفو متعاقبا 
با نهایی شدن انتقال سهام و پرداخت ها در پرتفو انجام خواهد شد.« پونیشا 
یک پلتفرم برون سپاری پروژه است  که می تواند دروازه ای برای ورود افراد به 
دنیای فریلنسینگ و جذب پروژه های مختلف باشــد. در واقع این پلتفرم از 
یک سو فرصت تازه ای را برای آزادکاری در اختیار افراد قرار می دهد و از سوی 
دیگر به کسب وکارها کمک می کند تا نیروی متخصص برای پروژه هایشان را با 
هزینه های بسیار کمتری نسبت به استخدام رسمی، پیدا کنند. پونیشا فعالیتش 
را از یلدای سال 90 آغاز کرد و اکنون 470 هزار کاربر دارد. بر اساس آمارهای 

رسمی پونیشا، روزانه 100 پروژه جدید در این بستر تعریف می شود.
با این همه، اولین جذب سرمایه ی قابل توجه پونیشا با موضوع افشای اطلاعات کاربران این 
پلتفرم تقریبا هم زمان شده است. دقیقاً دو هفته پیش بود که پونیشا تایید کرد اطلاعات 
بخشی از کاربران این پلتفرم، از جمله نام، نام خانوادگی، شماره موبایل و مواردی مرتبط 
با اطلاعات عمومی پروفایل کاربران نشت پیدا کرده است. پونیشا از این موضوع در بیانیه 

خبری اش به عنوان »یکی از ناراحت کننده ترین اتفاقات دوران فعالیت« خود یاد کرد. چند 
روز پس از رسانه ای شدن این اتفاق، پونیشا در یک آپدیت خبری اعلام کرد که نشت این 
اطلاعات برای 21 ماه پیش و مربوط به الستیک سرچ سرور دولوپمنت پونیشا بوده است 
که اطلاعات محدودی در آن نگهداری شده و حتی بخشی از آن اطلاعات فیک و برای 
تست محصول استفاده شده است. پونیشا همچنین اعلام کرد که حدس می زند زمانی 
که مجبور شده اند از سرورهای دیجیتال اوشن به سرورهای داخل ایران مهاجرت کنند، 

این اتفاق رخ داده است.
اما فارغ از این موضوع، باید دید پونیشا پس از جذب این سرمایه چه تغییراتی خواهد کرد 
و همچنین، ارتباط این پلتفرم با فریلنسرهای حرفه ای تر پس از جذب سرمایه چگونه 
خواهد بود. پلتفرم پونیشا قطعاً برای متخصصانی که در ابتدای مسیر درآمدزایی هستند 
از جذابیت بسیار بالایی برخوردار است اما از طرفی متخصصان کهنه کار در شبکه های 
اجتماعی انتقادهایی را به این پلتفرم و نحوه قیمت گذاری پروژه ها در آن مطرح می کنند. 
پرسش کلیدی این است که آیا پونیشا پس از جذب این سرمایه و در دهه دوم فعالیت خود 

می تواند برای حرفه ای ها نیز تبدیل به یک پلتفرم جذاب شود یا خیر.
از ســوی مقابل، گروه مالی فیروزه به هیچ وجه با فضای اســتارت آپی غریبه نیست و 
تجربه های قبلی اش در سرمایه گذاری های استارت آپی نشان می دهد که هوشمندانه و 
بسیار دقیق در این مسیر قدم برمی دارد. گروه فیروزه سال گذشته در استارت آپ »داستان 
من« سرمایه گذاری کرد و سال ها پیش نیز سرمایه گذاری در شیپور و البته گروه سرآوا 

را در کارنامه اش دارد.

دیجیاتو
گــــــزارش

استارت آپ

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا
 تلفن:031-32274500    

روابط عمومی:تلفن: 32274515-031  فاکس: 32274502ـ 031 
سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  

فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031
 چاپ: رنگین کمان

امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

مونرو                 ارزش بازار:4.36 میلیارد دلار
آیا می دانید مونرو )یا XMR( یکی از محبوب ترین ارز رمزنگاری شده با تمرکز 

بر حریم خصوصی به شمار می رود؟ ارزهای متنوع ویژگی های متفاوتی دارند، برخی 
از آن ها در خرید و فروش ها قیمت کمتری دارند، برخی نیز سریع تر هستند. ویژگی 

قابل توجه مونرو که تقریباً می توان گفت منحصر به فرد است، بی نام بودن آن است.
به لطف رمزنگاری بسیار پیشرفته کسب هرگونه اطلاع از فرستنده، گیرنده و میزان 
ارز ارسالی توسط دیگران غیرممکن اســت. به همین دلیل، مونرو در شرایط وجود 
تحریم های بین المللی در برخی کشورها و یا سیستم های اقتصادی به عنوان وسیله ای 
برای پرداخت در Dark Web، کاربرد منحصر به فردی پیدا کرده اســت. مونرو 
متفاوت است. هیچ محدودیتی در اندازه بلوک از پیش تعیین شده وجود ندارد. در حالی 
که این امکان برای داده های تراکنش بیشتر در هر بلوک وجود دارد، یک نقطه ضعف 
وجود دارد؛ آن هم این که اسپم ها می توانند زنجیره بلوک معاملات را پر کنند که این 

می تواند بلوک های بزرگی ایجاد کند.

بایننس کوین                            ارزش بازار:  44.42 میلیارد دلار
بایننس کوین ارز دیجیتالی است که توســط صرافی بایننس به بازار عرضه شده 

است. ارز بایننس در بین کاربران با نام اختصاری bnb نیز شناخته می شود. بایننس 
کوین در ابتدا به عنوان توکنی روی بلاک چین اتریوم راه اندازی شد. پس از مدتی ارز 
بایننس به بلاک چین اختصاصی صرافی بایننس منتقل شــد. ارز بایننس کوین یا 
bnb در ابتدا برای پرداخت کارمزد در صرافی بایننس مورد استفاده قرار می گرفت. 
در حقیقت کاربرانی که از این ارز استفاده می کردند، می توانستند کارمزد کمتری را 
در معاملات بایننس کوین پرداخت کنند. در حال حاضر بایننس کوین به عنوان یکی 
از باارزش ترین و رایج ترین کوین ها در بین کاربران شناخته شده است. بخشی از اعتبار 
بایننس کوین متعلق به صرافی عرضه کننده آن است و صرافی بایننس معتبرترین صرافی 
کریپتوکارنسی در سراسر دنیا است. بر اساس آمارها روزانه بیش از 150 کوین در این 
 صرافی معامله می شود. به طور میانگین تقریباً 1.5 میلیون رمزارز در بایننس جابه جا 

می شود.

ریپل                   ارزش بازار: 24.73 میلیارد دلار
ریپل نوع دیگری از ارزهای دیجیتال است که دارای شبکه پرداخت آزاد مختص 

به خود است. در حقیقت ریپل شــبکه بلاکچین و دفترکل ثبت تراکنش ها است و 
XRP توکن این شبکه که در میان معامله گران به همان نام ریپل شناخته می شود. 
ارز دیجیتال ریپل )xrp( نوعی از توکن هاست که در معاملات از آن استفاده می شود.

این توکن ها از طریق نت ریپل مبادله می شوند و استفاده از این ارز باعث شده تا نقل 
و انتقالات مالی در کمترین زمان ممکن انجام شــود. تفاوت این ارز با دیگر ارزهای 
دیجیتال این است که XRP استخراج نمی شود بلکه در سال 2013 شرکت ریپل 
اقدام به صدور 100 میلیارد واحد XRP کرد تا این ارز کم کم به بازار وارد شود. این 
رمزارز بر روی یک شبکه کل توزیع شده منتقل می شود که نام آن ایکس آرپی لجر 
است و همچنین تراکنش های مربوط به XRP توسط نودهای این دفتر تائید می شود. 
از دلایل محبوبیت ریپل نسبت به دیگر ارزهای دیجیتال نظیر بیت کوین می توان به 

خاصیت این ارز مبنی بر فراهم کردن بستر مناسب جهت تبادل پول اشاره کرد. 
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 در ایــن مقالــه مــا همه  
ایــن پرســش ها را مــورد 
بررســی قرار خواهیم داد تا 
 بتوانید تصویر درســتی از 
حرفه ای گری در محل کار از 

خود نشان دهید.

   تعریف حرفه ای گری
دیکشــنری وبســتر حرفه ای گــری را 
این طور تعریف می کنــد: »رفتار، اهداف، 
یا ویژگی هایی که معرف یا نشــانگر حرفه 
یا فرد حرفه ای اســت«؛ و حرفه را »شغلی 
که مستلزم دانش تخصصی و اغلب آمادگی 
آکادمیک در درازمدت و به صورت فشرده 
است« تعریف می کند. این تعاریف می گویند 
حرفه ای گری شامل ویژگی های مختلف 
بسیاری است و این ویژگی ها فرد حرفه ای را 
مشخص و تعریف می کنند. اما این ویژگی ها 

چه هستند؟

   دانش تخصصی
نخست آنکه افراد حرفه ای به خاطر دانش 
تخصصی خود شــناخته می شــوند. آنها 
تعهد شخصی عمیقی به پیشرفت و بهبود 
مهارت های خود داشــته و در صورت نیاز 
درجات و گواهی هایــی دارند که به عنوان 
شــالوده  این دانش به کار مــی رود. همه  

حوزه های کسب و کار دارای هسته  ثابت 
دانش و صلاحیت های دانشگاهی مرتبط 
نیستند؛ همه  حوزه ها برای آنکه با موفقیت 
عمل کنند، بــه دانش گســترده ای نیاز 
ندارند و همه  افراد حرفه ای در حوزه های 

فعالیت شان، دارای درجات عالی نیستند.
بــا این حــال، آنچــه اهمیــت دارد این 
اســت که افــراد حرفــه ای، جــدی و 
اندیشمندانه و با پشــتکار کار کرده اند تا 
بر دانــش تخصصی لازم بــرای موفقیت 
در حوزه های کاری شان تســلط یابند؛ و 
آنها این دانــش را به روز نگه داشــته اند تا 
 بتوانند هم چنان بهترین کار ممکن را ارائه

 دهند.

   شایستگی
افراد حرفه ای کار را به انجام می رســانند. 
آنها قابل اعتماد هستند و به قول خود عمل 
می کنند. اگر شــرایطی به وجود بیاید که 
نتوانند به عهدشان وفا کنند، از قبل انتظارات 
را مدیریت می کنند و نهایت تلاش خود را 
می کنند تا وضعیت را سر و سامان ببخشند. 
افراد حرفه ای بهانه تراشی نمی کنند، بلکه بر 

روی یافتن راه حل ها تمرکز می کنند.

   صداقت و راستی
افراد حرفه ای ویژگی هایی مانند صداقت 
و اخلاق مداری از خود نشــان می دهند. 
آنها به قول شان عمل می کنند و به همین 
دلیل قابل اعتماد هستند. هرگز ارزش های 
خود را به خطر نمی اندازند و کار درســت 
را انجــام می دهند؛ حتی اگر ایــن امر به 
 معنای در پیش گرفتن مســیر دشوارتر

باشد.
علاوه بر این، افراد حرفه ای متواضع هستند. 
اگر پروژه یا شغلی خارج از حوزه  مهارت آنها 
باشد، از قبول آن هراسی ندارند. در صورت 
نیاز فورا از دیگران کمک می گیرند و تمایل 

به آموختن دارند.

   مسئولیت پذیری
افراد حرفه ای خود را مســئول تفکرات و 
ســخنان و اقدامات خودشــان می دانند؛ 
به ویژه اگر دچار اشــتباه شده باشند. این 
مسئولیت پذیری شخصی، پیوند نزدیکی با 
صداقت و راستی دارد و عنصری حیاتی در 

حرفه ای گری است.

  خودتنظیمی
آنها تحت فشار نیز حرفه ای باقی می مانند. 
برای مثال کارمنــدی در بخش خدمات 
مشــتریان را در نظر بگیرید که با مشتری 
عصبانــی ای مواجه می شــود. بــه جای 
آنکه کارمند هم در واکنش به او آشــفته 
و عصبانی شــود، با حفظ آرامش و انجام 
رفتاری متناسب با محیط کسب وکار و با 
انجام هر کاری که وضعیت را بهتر می کند، 

حرفه ای گری حقیقی را نشان می دهد.
افراد حرفه ای واقعی برای افراد پیرامون شان، 
فارغ از سمت یا موقعیت آنها، احترام قائلند. 
آنها با در نظر گرفتن احساسات و نیازهای 
دیگران، هوش هیجانی )EI( زیادی از خود 
نشان می دهند و نمی گذارند که روز بدی که 

دارند، بر چگونگی تعامل آنها با همکاران یا 
مراجعه کنندگان تاثیر بگذارد.

   ظاهر
افراد حرفه ای ظاهر مناســبی دارند. آنها 
با لباس شــلخته و موهای ژولیده سر کار 

حاضر نمی شوند. آراسته هستند و متناسب 
با وضعیت لباس می پوشند. به همین دلیل 
از خود اطمینان ساطع می کنند و برای این 

کار احترام هم می بینند.

با توجه به این ویژگی ها می بینید که افراد 
حرفه ای کسانی هستند که دیگران به آنها 
احترام می گذارند و برای آنها ارزش قائلند. 
آنها اعتباری حقیقی برای سازمان شــان 

هستند.
به همین دلیل، باید شــهرتی حرفه ای در 
محل کار به دســت آوریم. افراد حرفه ای 
حقیقی نخستین کسانی هستند که برای 
ترفیع در نظر گرفته می شوند و پروژه ها یا 
مراجعه کنندگان ارزشمند را به آنها ارجاع 
می دهند. این افراد معمولا در حرفه  خود 

موفق هستند.
حال که تصویر شفافی از آنچه حرفه ای گری 
را تشکیل می دهد در ذهن تان شکل گرفت، 
آیا این ویژگی ها را به افــراد پیرامون خود 
نشان می دهید؟ احتمالا تا کنون برخی از 
این ویژگی ها را نشــان داده اید، اما ممکن 

است متوجه شــوید که فاقد برخی از آنها 
هستید. به منظور پیشرفت حرفه ای گری 
خود، بــر روی بهبود هــر کــدام از این 
ویژگی ها تمرکز کنید. البتــه هر بار روی 
 یکی از آنها تمرکز کنید تا دچار سردرگمی

 نشوید.
به علاوه، راهبردهای دیگری نیز وجود دارد 
که به شما کمک خواهند کرد تا در محل کار 

حرفه ای تر باشید:

   مهارت سازی کنید
نگذارید دانش و مهارت هایتان منســوخ 
شوند. نسبت به یادگیری مهارت  های جدید 
حساس باشید و در صنعت تان به روز بمانید.

   هوش هیجانی خود را تقویت کنید
افراد حرفــه ای می توانند نیازهای عاطفی 
دیگــران را درک کننــد. آنهــا قادرند به 
مراجعه کنندگان و همکاران شــان آنچه 
را نیاز دارند بدهنــد؛ زیرا می دانند چگونه 
فعالانه گوش بدهند و آنچه را که رخ می دهد 

مشاهده کنند.

همه چیز تخصص های آکادمیک نیست؛   

در محیط کار حرفه ای رفتار کنید

افراد حرفه ای 
می توانند نیازهای 
عاطفی دیگران را 

درک کنند. آنها قادرند 
به مراجعه کنندگان و 

همکاران شان آنچه 
را نیاز دارند بدهند؛ 

زیرا می دانند چگونه 
فعالانه گوش بدهند و 
آنچه را که رخ می دهد 

مشاهده کنند.

حتما می دانید که اگر می خواهید موفق باشید، حرفه ای بودن 
)Professionalism( بسیار ضروری است. اما »حرفه ای بودن« 
دقیقا به چه معناست؟ شاید برای بعضی ها به معنای هوشمندانه 
لباس پوشیدن در محل کار، توانایی ایجاد ارتباطات گوناگون یا 
انجام درست کارشان باشد. برای برخی دیگر، حرفه ای بودن به 
معنای داشتن مدارک پیشرفته یا سایر گواهی هایی است که 
آنها را قاب گرفته و روی دیوار دفتر نصب کرده اند. حرفه ای گری 
همه این تعاریف را در بر می گیرد، اما تعاریف بیشــتری هم 
دارد.پس حرفه ای بودن چیست و چرا اهمیت دارد؟ چگونه 

می توانید در نقش روزمره تان کاملا حرفه ای باشید؟
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